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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 
 
 

PROCES – VERBAL 
 

 
 Încheiat astăzi, 25 iunie 2019, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al municipiului 
Râmnicu Vâlcea, convocată, conform art.39, alin.(1) din Legea nr.215/2001 privind 
administraţia publică locală, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, prin 
Dispoziţia Primarului nr. 2026 din 20.06.2019, la care participă: domnul primar Mircia 
Gutău, domnul secretar Ion Didoiu,  precum și 21 de consilieri locali din totalul de  23 de 
consilieri locali în funcţie. Au lipsit următorii: Băjan Gabriel Savian și Vețeleanu Ninel 
Eusebiu. 
 Doamna președinte de sedință consilier local Popescu Iuliana Maria: Bună ziua!  
Deschid ședința ordinară a Consiliului Local de astăzi 25 iunie 2019. În continuare, dau 
cuvântul domnului secretar Ion Didoiu  pentru a anunţa prezenţa consilierilor locali la 
şedinţă şi a supune votului procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 30.05.2019 
precum și procesul verbal al ședinței convocate de îndată din data de 4 iunie 2019. 

Domnul secretar Didoiu Ion: Bună ziua! Şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea de astăzi, 25 iunie 2019, este legal constituită prin prezența 
unui număr de 21 de consilieri locali din totalul de  23 de consilieri locali  în funcție. În 
aceste condiții, supun aprobării procesul verbal al sedinței ordinare din data de                   
30 mai 2019 și procesul verbal al ședinței convocate de îndată din data de 4 iunie 2019. 
Cine este ”pentru”? S-au întrunit  21 de voturi ”pentru”. 

Doamna președinte de sedință consilier local Popescu Iuliana Maria: În continuare, 
dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta și supune aprobării, ordinea de zi a 
şedinţei. 

Domnul primar Gutău Mircia: Supun aprobării, în temeiul prevederilor art. 43 din 
Legea nr.215/2001, ordinea de zi a şedinţei ordinare de astăzi care se votează cu 
majoritate simplă. Cine este ”pentru”? 

Ordinea de zi a ședinței este următoarea: 
1. Raport și proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a listelor de 

investiții pe anul 2019. 
2. Raport și proiect de hotărâre privind reactualizarea devizului general aferent 

obiectivului ”Grădinița cu 4 grupe – școala Waldorf – lucrări de construire corp 
multifuncțional”. 

3. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Amenajare parc 
Zona Nord” și a cheltuielilor aferente. 

4. Raport și proiect de hotărâre privind demararea procedurilor legale în vederea 
contractării unui împrumut bancar pentru investiții în valoare de 25.000.000 lei. 

5. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii 
generale a elementelor de natura activelor, datoriilor și capitalurilor proprii 
aflate în patrimoniul Municipiului Râmnicu Vâlcea pe anul 2018 și aprobarea 
casării-declasării bunurilor degradate, uzate fizic și moral. 

6. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare 
și funcționare a aparatului de specialitate al primarului municipiului Râmnicu 
Vâlcea și al Direcției Poliției Locale. 

7. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare 
și funcționare a Serviciului Creșe și Asistență medicală unități școlare. 

8. Raport și proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al aparatului 
de specialitate al primarului Municipiului Râmnicu Vâlcea. 
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9. Raport și proiect de hotărâre privind preluarea în administrarea Consiliului 
Local al municipiului Râmnicu Vâlcea, a imobilului - teren în suprafață de 9635 
m.p., situat în Calea lui Traian nr.201, aflat în domeniul public al județului 
Vâlcea. 

10. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Râmnicu 
Vâlcea cu județul Vâlcea în vederea susținerii proiectului pentru înființarea unui 
Centru de permanență fix în Municipiul Râmnicu Vâlcea, precum și aprobarea 
modelului cadru al contractului de asociere.  

11. Raport și proiect de hotărâre privind completarea anexei 1 la Regulamentul de 
organizare și funcționare a parcărilor cu plată aflate pe domeniul public. 

12. Raport și proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul 
privat a unor puncte de colectare a deșeurilor menajere. 

13. Raport și proiect de hotărâre privind inventarierea unui imobil teren cu 
destinația de drum public. 

14. Raport și proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului 
Local nr.186/26 iulie 2011, așa cum a fost completată și modificată ulterior, 
referitoare la stabilirea unor condiții de acces în Baza de agrement Ostroveni și 
Grădina Zoologică. 

15. Raport și proiect de hotărâre privind redistribuirea unei autorizații taxi. 
16. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism 

PUZ și RLU – Modificare PUZ Subzona Simian, strada Gib Mihăescu nr.8, 
beneficiar Simian Vlad Oprea. 

17. Raport și proiect de hotărâre privind acordarea Titlului de ”Cetățean de Onoare 
al municipiului” doamnei Carmen Mărculescu Farcaș. 

18. Raport și proiect de hotărâre privind acordarea Titlului de ”Cetățean de Onoare 
al Municipiului” doamnei Victoria Gibescu. 

19. Întrebări, interpelări, petiții, informare consilieri locali. 
Domnul secretar Didoiu Ion: Vot unanim. 
Domnul primar Gutău Mircia: De asemenea, în conformitate cu prevederile art. 43 

alin.(1) din Legea nr. 215/2001 supun aprobării suplimentarea ordinii de zi, care se 
votează cu votul majorității consilierilor locali prezenți, cu următoarele puncte: 

1. Raport și proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri proprii și 
subvenții al instituției Teatrul municipal Ariel pentru anul 2019. 

2. Raport și proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri proprii și 
subvenții al instituției Sport Club Municipal pentru anul 2019. 

3. Raport și proiect de hotărâre privind organizarea evenimentelor desfășurate cu 
ocazia ”Zilelor Imnului Național”. 

4. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea Devizelor generale actualizate 
aferente proiectului ”Reabilitare termică a blocurilor de locuințe din Municipiul 
Râmnicu Vâlcea: bloc B2, bloc A6, bloc N4, bloc N5, bloc 9”. 

5. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea Devizelor generale actualizate 
aferente proiectului ”Reabilitare termică a blocurilor de locuințe din Municipiul 
Râmnicu Vâlcea:S15, S16, 95, H, 13”. 

6. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Dezvoltare locală în 
comunități marginalizate, componenta 1 – Colonia Nuci” și a cheltuielilor aferente 
acestuia. 

7. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism PUZ și 
RLU – Dezmembrare teren – punct Troianu, beneficiar Chiticariu Gabriela și Ciurel 
Ionuț. 

8. Raport și proiect de hotărâre privind aprobare Plan Urbanistic de Detaliu ”Construire 
locuințe colective D+P+2E+1R și funcțiuni complementare, strada Ion Creangă nr. 
18”, beneficiar SC Pan – Pan Construct SRL. 

9. Raport și proiect de hotărâre privind aprobare Plan Urbanistic de Detaliu ”Construire 
imobil locuințe colective, împrejmuire teren, amplasament Râmnicu Vâlcea, strada 
Frunzișului nr. 19 A, județul Vâlcea nr. cadastral 4528”, inițiator Stoicanu Radu 
Eugen. 
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10. Raport și proiect de hotărâre privind  aprobarea Devizului general actualizat aferent 
proiectului „Reabilitare termică Colegiul Național de Informatică ”Matei Basarab”. 

11. Raport și proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local            
nr. 370/2018 de aprobare a aplicării la Programul privind reducerea emisiilor de gaze 
cu efect de seră în transporturi, prin promovarea infrastructurii pentru vehiculele de 
transport rutier nepoluant din punct de vedere energetic: stații de reîncărcare pentru 
vehicule electrice în municipiile reședințe de județ. 

Domnul primar Gutău Mircia: Cine este pentru? 
Domnul secretar Didoiu Ion: Vot unanim. 
Domnul primar Mircia Gutău: Înainte de a se intra în analizarea proiectelor de 

hotărâre înscrise pe ordinea de zi, propun ca proiectele de hotărâre aflate pe ordinea de zi 
la punctele 17 și 18 să fie supuse dezbaterii înaintea celorlalte proiecte. 

Doamna președinte de ședință anunță că se intră în ordinea de zi şi se analizează 
punctele supuse dezbaterii. Astfel, la punct șaptesprezece din ordinea de zi , sunt 
prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind acordarea Titlului de ”Cetățean de Onoare 
al municipiului” doamnei Carmen Mărculescu Farcaș. 
  La solicitarea doamnei președinte de ședință,  comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement și-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 

Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind acordarea Titlului de ”Cetățean de Onoare al municipiului” doamnei 
Carmen Mărculescu Farcaș. 

Cu vot unanim se acordă Titlul de “Cetățean de Onoare al municipiului Râmnicu 
Vâlcea” doamnei Carmen M ărculescu Farca ș, pentru contribuția la dezvoltarea 
învățământului din municipiul Râmnicu Vâlcea, a culturii și educației locale.   

Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Biroul Comunicare, Sport, Cultură din 
cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul optsprezece din ordinea de zi sunt prezentate: Raport și proiect de 
hotărâre privind acordarea Titlului de ”Cetățean de Onoare al Municipiului” doamnei 
Victoria Gibescu. 
  La solicitarea doamnei președinte de ședință, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement și-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 
   Nefiind discuți pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind acordarea Titlului de ”Cetățean de Onoare al Municipiului” doamnei 
Victoria Gibescu. 

Cu vot unanim se acordă titlul de “Cetățean de Onoare al municipiului Râmnicu 
Vâlcea” doamnei Victoria Gibescu pentru contribuția la dezvoltarea învațământului din 
municipiul Râmnicu Vâlcea, a culturii și educației locale. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Biroul Comunicare, Sport, Cultură din 
cadrul aparatului de specialitate al primarului. 

Domnul consilier local Pană Cătălin: Sunt onorat să particip astăzi, în calitate de 
consilier local, la unul dintre cele mai emoționante evenimente de acordare a titlului de 
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Cetățean de Onoare al municipiului, celor două mari doamne ale învățământului vâlcean, 
doamna Farcaș și doamna Gibescu, eleve la Liceul de Fete și profesoare la Liceul Vasile 
Roaită, actualmente Colegiul Național Mircea cel Bătrân. Doamna Farcaș-profesoară de 
limba română, doamna Gibescu –profesoară de matematică și profesoarea mea din liceu. 
Doamna profesoară Gibescu îmi face o deosebită plăcere să vă marturisesc cât de mult ați 
contribuit la dezvoltarea noastră ca oameni și ca intelect. În mintea și în inima fiecăruia 
dintre noi a fost un profesor excepțional. Pentru mine, doamna profesor Gibescu este omul 
care mi-a marcat evoluția, mi-a încălzit și luminat sufletul. I-am admirat talentul, tactul 
pedagogic, toate cunoștințele vaste pe care știa cum să ni le transmită. Adresez un 
respectuos: ”Mulțumesc, pentru întreaga dumneavoastră carieră, pentru faptul că sunteți 
un model de viață pentru toți”. Aș vrea să mulțumesc pe această cale, domnului primar și 
Consiliului Local pentru această inițiativă. Calde felicitări și distinsei doamne Fărcășan. 

Domnul primar Gutău Mircia înmânează câte un buchet cu flori fiecărei doamne și le 
mulțumește pentru activitatea depusă. Sunt mândru că sunteți cetățeni de onoare ai 
municipiului Râmnicu Vâlcea chiar dacă eu nu sunt vâlcean, dar soția mea mi-a povestit 
de dumneavoastră. 

Doamna Gibescu Victoria: Vă rog să îmi permiteți să vorbesc și eu cinci minute 
pentru a-mi justifica și eu propunerea dumneavoastră și mai ales că, aici, sunt foști elevi 
de ai mei și pot să confirme ceea ce declar eu astăzi. Pentru mine ziua de astăzi este o 
sărbătoare de suflet. Am fost profesoară de matematică timp de 39 de ani la Colegiul 
Național Mircea cel Bătrân din Râmnicu Vâlcea. Fiecare om, de-a lungul anilor 
demonstrează faptul că nu-și trăiește viata de pomană. Personal, declar cu tărie, că prin 
școală mi-am justificat existența. Am condus catedra de matematică timp de 22 de ani și 
de ce spune acest lucru? Pentru că vreau să răspund la întrebarea firească: există vreum 
coleg de matematică de atunci care să nu poarte și azi cu demnitate numele de profesor 
de elită ? Nu există. Toți ne-am creat un nume prin pregătire și pasiune, prin dăruire și 
severitate și chiar prin numele elevilor noștri. Cu toții am considerat matematica o știință 
care trebuie asimilată ca atare și nu ca o culegere de probleme. Am convins și pe elevi de 
acest adevăr simplu. În toți cei 36 de ani am plecat de la ideea că liceul nu este numai o 
școală în sine ci este și o trambulină de lansare spre diverse profesii. În acest sens am 
adoptat dictonul: ”Decât un cap plin, mai bine un cap bine format”. De aceea la baza 
pregătirii temeinice și de perspectivă a elevilor, am adoptat trei priorități esențiale în 
sistemul informațional și de educație a elevilor. Prima este legată de organizarea 
intelectuală a muncii. Elevul bun sau slab are nevoie de îndrumarea permanentă și 
binevoitoare a profesorului. Numai profesorul are rolul hotărâtor în formarea stilului de 
muncă intelectuală la elevi. Să îi deprindă dă învețe, cum să își facă temele, să nu facă 
îbntreruperi, să se concentreze, să nu îi lase să se resemneze atunci când întâmpină 
greutăți. Aș adăuga aici și rolul hotărârtor al verificării temelor pentru acasă, precum și 
verificarea și discutarea soluțiilor bune. A doua prioritate este legată de : consștientizarea 
de către elev a propriei sale valori. După fiecare an de studiu profesorul are obligația să 
facă o analiză atentă și profundă a locului pe care elevul îl ocupă în etapele formării unei 
culturi matematice. Acesta este punctul de la care elevul știe exact ce are de făcut în 
continuare. Și, în sfârșit o a treia prioritate este cunoașterea de către profesor a intențiilor 
elevului de a se realiza pentru viață. Se știe că fiecare om nu poate trece de propriile lui 
limite. De aceea este vorba aici de o pregătire psihologică a elevilor în perspectiva actului 
final al școlarității. Acest factor psihologic l-am realizat prin aprecieri corecte și nu numai, 
printr-un număr mare de lucrări de control date pe parcursul anilor, ceea ce permite 
profesorului cunoașterea stadiului însușirii cunoștințelor de către elev precum și 
posibilitatea acestora de a-și evalua propria valoare. Recunosc de asemenea că 
recomandările pe care le-am primit… iertați-mă. Aș mai adăuga meditațiile săptămânale în 
școală care deveniseră adevărate cursuri de pregătire cu elevii claselor a XI-a și a XII-a în 
vederea participării acestora la concursuri. Ani și ani listele de admitere ale elevilor mei au 
deținut recordul intrărilor la facultăți tehnice. Privind în urmă cu înțelepciunea vârstei de 
acum nu pot să nu recunosc că au existat și greșeli care mi-au umbrit activitatea. În primii 
ani de profesorat, datorită entuziasmului caracteristic tinereții am dorit să fac matematici de 
performanță, rezolvitori la Gazeta Matematică, participare la olimpiade, totul în detrimentul 
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unui număr nerezonabil de corigenți, ceea ce nu putea să justifice o activitate de calitate 
cu masa de elevi. Am figurat deseori în capul listelor cu profesorii cu un număr mare de 
corigenți întocmite de Inspectoratul Școlar de atunci, la propunerile direcțiunii liceului și 
făcute publice cu ocazia consfătuirii cadrelor didactice. Această situație nu mai trebuia 
repetată. Ceea ce s-a și întâmplat. Când copiii mei personali au devenit de vârstă școlară 
am înțeles rolul hotărâtor al profesorului de cunoaștere a elevilor săi de creare a unei 
ambianțe principiale la ora de predare și de condiția morală cu care este investit profesorul 
în procesul de instruire și educație a elevilor. Recunosc că nu am făcut compromisuri. Mai 
bine m-aș fi lăsat de meserie, gândeam eu atunci. Recunosc, de asemenea, că 
recomandările pe care le-am primt de la familie în a regândi și a acționa conform realității 
din acea vreme și în a fi adeptul lipsei de complicații, le-am ignorat definitiv, ceea ce mi-a 
dăunat în mare măsură în viața mea personală și cea de cuplu. Schimbările nu mi-au stat 
în fire. Acum se cuvine să cer iertare familiei mele care a înțeles pasiunea mea pentru 
profesie, independența în decizii și care m-a suplinit cu generozitate în viața de familie. Le 
mulțumesc soțului și părinților cu recunoștință pentru solidaritate și susținere. În afara 
catedrei am îmbinat obligațiile profesionale cu pasiunea pentru activitatea artistică a 
orașului. Am activat în echipa de cor și cea de dansuri a Sindicatului Învățământului, am 
făcut parte din colectivele de teatru și operetă de pe lângă Casa de Cultură a Tineretului. 
În final, mulțumesc cu recunoștință tuturor oficialităților orașului nostru, Primăriei 
municipale Râmnicu Vâlcea și Asociației Seniorilor din Educație, Știință și Cultură din 
județul Vâlcea pentru aprecierea pe care mi-o acordă și pentru onoarea de a mi se 
propune să fiu Cetățean de Onoare al orașului Râmnicu Vâlcea și dumneavoastră, tuturor, 
vă mulțumesc pentru susținere și vă doresc sănătate multă și împliniri pentru familiile 
dumneavoastră. Vă mulțumesc. 

Urmează o serie de aplauze. 
Doamna Carmen Mărculescu Farcaș: Vă rog să îmi permiteți să vă adresez 

mulțumiri pline de emoție și recunoștință, dumneavoastră, domnule primar, Consiliului de 
conducere al Primăriei oprașului și tuturor celor care ați apreciat munca mea. Vreau, 
totodată, să întorc laudele primite tuturor celor care au sădit în mine dragostea pentru 
carte, pentru frumos, pentru muncă, părinților mei, bunicăi mele care a avut un rol 
important în formarea mea, profesorilor mei din liceu și din facultate și nu în ultimul rând 
elevilor mei de aici și din întreaga țară care mi-au adus atât de multe satisfacții și bucurii. 
Vă mulțumesc dumneavoastră din inimă și vă doresc să aveți realizări frumoase în munca 
pe care o desfășurați. 

Urmează o serie de aplauze. 
  Din sală: Din  partea Forumului Cultural al Râmnicului și a Asociației Seniorilor din 
Educație, Știință și Cultură deopotrivă, proponenții principali ai celor două distinse doamne, 
mai întâi vreau să mulțumesc domnului primar, domnilor viceprimari, domnului secretar, 
domnilor consilieri locali și să-i felicit în același timp pe toți că, spre deosebire de alte 
localități ai s-a înțeles că în afară de infrastructură, dezvoltarea durabilă a unei localități 
înseamnă și cultură. Vă mulțumesc foarte mult și pentru recentul sprijin pe care ni l-ați 
acordat la editarea volumului de studii vâlcene care ați văzut că are în frunte pe însuși 
Președintele Academiei, deci o revistă cu răsunet național. Toate acestea au fost 
favorizate de faptul că aveți un consilier cultural, domnule primar și vă felicit pe toți și pe 
dânsul, în persoana domnului Daniel Ionescu, scriitor valoros, păcat că nu are timp să își 
continuie activitatea, alcătuitor de reviste ș.a.m.d., care a susținut o legătură permanentă, 
competentă și eficientă cu Forumul Cultural și cu Asociația Seniorilor. Vă mulțumesc. 
  Domnul primar Gutău Mircia: Eu vă mulțumesc și în câteva zile veți primi diploma și 
legitimația. 
  În continuare, la primul punct din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect 
de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a listelor de investiții pe anul 2019. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
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comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat 
avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului local și a listelor de investiții pe anul 2019. 

Cu vot unanim se aprobă rectificarea bugetului local pentru anul 2019 în plus cu 
suma de    15.000 lei , atât la partea de venituri cât și la partea de cheltuieli. 

Se aprobă suplimentarea creditelor bugetare la sectiunea funcționare cu suma de 
15.000 lei la CAP 68 ”Asigurări și Asistență Socială”. 

Bugetul pe anul 2019, rectificat conform alineatului precedent are valoarea totală de              
212.462.000 lei , atât la partea de venituri cât și la partea de cheltuieli, din care 
200.291.000 lei – venituri estimate pentru anul 2019 și 12.171.000 lei – excedent an 2018, 
conform anexelor nr.1 și nr.2 la hotărârea adoptată. 

Se majorează valoarea anexei nr. 4 - Lista obiectivelor de investiţii anul 2019 – 
finanțate din fonduri europene nerambursabile, împrumut trezorerie și cofinanțare buget 
local cu suma de 6.090.000 lei  finanțare din împrumutul BCR, aceasta ajungând la 
valoarea totală de 25.140.000 lei, conform anexei nr.4 la hotărârea adoptată. 

 Se aprobă transferul sumei de 27.200 lei  din secțiunea dezvoltare în secțiunea 
funcționare la CAP 66 ”Sănătate”. 

 Se rectifică lista obiectivelor de investiții - anul 2019 – anexa nr.6, în minus cu suma 
de 27.200 lei  și rămânând la valoarea totală de 18.108.800 lei , conform anexei nr.6 la 
hotărârea adoptată. 

 Influențele din această rectificare se regăsesc în anexele mai sus. 
 Anexele nr.3 și nr 5 parte integrantă a bugetului rămân nemodificate. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Economico-Financiară și 
Direcția Investiții și Achiziții Publice. 
  La punctul doi din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind reactualizarea devizului general aferent obiectivului ”Grădinița cu 4 grupe – școala 
Waldorf – lucrări de construire corp multifuncțional”. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind reactualizarea devizului general aferent obiectivului ”Grădinița cu 4 grupe 
– școala Waldorf – lucrări de construire corp multifuncțional”. 

Cu vot unanim se aprobă devizul general reactualizat aferent obiectivului “Grădinița 
cu 4 grupe – școala Waldorf – lucrări de construire corp multifuncțional” la valoarea totală 
de 1.281.220,91 lei cu TVA, respectiv 1.077.510,38 lei fără TVA, din care C+M la valoarea 
de 1.061.026,25 lei cu TVA, respectiv 891.618,70 lei fără TVA, conform anexei nr.1, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Se aprobă devizul general reactualizat cheltuieli neeligibile PNDL (buget local) 
pentru obiectivul de investiţii “Gradinita cu 4 grupe – școala Waldorf – lucrări de construire 
corp multifuncțional” la valoarea de 355.842,83 lei cu TVA, respectiv 299.881,74 lei fără 
TVA – conform anexei  nr.2, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Se aprobă devizul general reactualizat cheltuieli eligibile PNDL (buget de stat) 
pentru obiectivul de investiţii “Grădinița cu 4 grupe – școala Waldorf – lucrări de construire 
corp multifuncțional” la valoarea de 925.378,08 lei cu TVA, respectiv 777.628,63 lei fără 
TVA – conform anexei  nr.3, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Cu aducerea la îndeplinire se împuternicește Direcția Investiții, Achiziții Publice. 
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  La punctul trei din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului ”Amenajare parc Zona Nord” și a cheltuielilor aferente. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele favorabile. 

Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
proiectului ”Amenajare parc Zona Nord” și a cheltuielilor aferente. 

Cu vot unanim se aprobă  proiectul "Amenajare Parc Zona Nord", în vederea 
finanțării acestuia în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020, Axa prioritară 4, 
Obiectiv specific Reconversia şi refuncţionalizarea terenurilor şi suprafeţelor degradate, 
vacante sau neutilizate din municipiile reşedinţă de judeţ, apelul de proiecte 
POR/2017/4/4.2/1. 

Se aprobă valoarea totală a proiectului "Amenajare Parc Zona Nord" în cuantum de 
7.603.511,88 lei (inclusiv TVA). 

Se aprobă contribuția proprie în proiect a UAT Municipiul Râmnicu Vâlcea, 
reprezentând achitarea  tuturor cheltuielilor  neeligibile ale proiectului, cât şi contribuția de 
2% din valoarea eligibilă a proiectului, în cuantum de 709.968,25 lei, reprezentând 
cofinanțarea proiectului "Amenajare Parc Zona Nord". 

Sumele reprezentând cheltuieli conexe ce pot apărea pe durata implementării 
proiectului "Amenajare Parc Zona Nord", pentru implementarea proiectului în condiții 
optime, se vor asigura din bugetul local. 

Se aprobă asigurarea tuturor resurselor financiare necesare implementării 
proiectului în condițiile rambursării/decontării ulterioare a cheltuielilor din instrumente 
structurale. 

Se împuternicește Primarul Municipiului, domnul Mircia GUTĂU, să semneze toate 
actele necesare și contractul de finanțare în numele UAT Municipiul Râmnicu Vâlcea. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico-Financiară din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul patru din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind demararea procedurilor legale în vederea contractării unui împrumut bancar pentru 
investiții în valoare de 25.000.000 lei.  
 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 

Domnul consilier Băzăvan Constantin: Doamna președinte, domnilor și doamnelor 
colegi, domnule primar aș vrea să vă reamintesc că în urmă cu un an cam aproape în 
aceeași perioadă, printr-o hotărâre de Consiliu Local pentru niște cauze aș spune nobile 
sau de utilitate la acea vreme am aprobat, deasemenea, contractarea unui împrumut în 
valoare de 25.000.000 lei de la B.C.R. Erau patru obiective de investiții care urmnau să fie 
realizate prin acel împrumut: reabilitare-modernizare Arenele Traian, Artera de legătură 
între bulevardul Băcescu și Nicolae Titulescu(b-dul Tudor Vladimirescu), reabilitarea 
termică a blocurilor. Dă bine să pui în cauză cetățenii municipiului și faptul că muncim ca ei 
să aibă condiții mai bune de viață. Era și sediul administrativ. Nu s-a respectat cererea 
inițială și cetățenii municipiului, o parte din ei, mă refer la acele 30 de blocuri câte erau în 
reabilitare, au obținut condiții mai bune de viață prin reprezentanții lor în societatea civilă, 
nu mă refer neapărat la angajații Primăriei ci la faptul că s-a achiziționat cu acel împrumut 
clădirea SOCOM-ului. Deci, blocurile au fost scoase de tot din ecuație, până la urmă 
rezultând alte obiective de investiții, cel mai impostant fiind întradevăr acea achiziție a 
imobilului de la SOCOM. Nu avem certitudinea că prin aprobarea acestui împrumut nu se 
va întâmpla ca anul trecut, ca acei bani să fie direcționați, bineînțeles că din necesitate și 
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în temei perfect legal, să fie direcționați spre alte lucrări de investiții sau cheltuieli, mă rog, 
cred că lucrări de investiții în primul rând și, ca atare, neavând această certitudine, nu din 
faptul că suntem noi neîncrezători ci din ceea ce s-a întâmplat anul trecut nu vom putea 
accepta și nu vom putea vota acest proiect de hotărâre, în speță consilierii PNL. 

Domnul primar Gutău Mircia: Sunt nevoit să dau câteva explicații. Dumneavoastră 
habar nu aveți despre ce vorbiți. Municipiul Râmnicu Vâlcea este pe rpimul loc la atragerea 
fondurilor europene. Ce facem noi acum, cu acest împrumut se va trage în 2023 încolo 
pentru că tocmai ne gândim să avem cota de cofinanțare pentru blocuri. Știți că Primăria 
municipiului suportă 15% din cota de cofinanțare la blocuri, 25%- asociația de proprietari și 
60% Uniunea Europeană. Știți că proiectarea o plătește Municipiul Râmnicu Vâlcea înainte 
și trebuie să ai banii? Știi că atunci când se face licitația noi am aprobat printr-o hotărâre 
de consiliu local, la care dumneavoastră ați fost împotrivă ca, cetățenii municipiului să își 
plătească cota de 25% în timp de 3 ani după recepția finală? Dacă ai cap doar și dacă 
înțelegi că noi, ca și Primărie, trebuie să avem cei 40% în momentul în care se execută 
lucrarea. În momentul de față avem 12 blocuri la care se lucrează. Cum vă permiteți să 
mințiți așa și să spuneți că banii au fost deturnați/ Știți ce înseamnă deturnare de fonduri? 
Pușcărie. Deci, banii au fost împrumutați și a fost respectată destinația, iar noi nu facem 
acum decât să ne gândim la cei care vin după noi să aibă cotă de cofinanțare la aceste 
blocuri. Cum vă permiteți să jigniți așa și să mințiți? Deci, toți consilierii au făcut deturnare 
de fonduri? 

Domnul Băzăvan Constantin: Nu a spus nimeni așa ceva. Am spus că a fost  în 
deplină legalitată schimbată destinația împrumutului. Dacă sunteți amabil și reluați măcar 
în minte ce am spus eu, am spus că nu v-ați respectat promisiune pentru care a fost 
aprobat împrumutul. 

Domnul primar Mircia Gutău: Promisiunea a fost respectată. 
Domnul Băzăvan Constantin: Au fost pentru blocuri banii. S-au cheltuit banii pentru 

blocuri sau pentru sediu administrativ? 
Domnul primar Gutău Mircia: Au fost cheltuiți legal banii. Nu intreu în alte detații. 
Domnul Băzăvan Constantin: Cine a spus altceva? Cred că interpretați 

dumneavoastră. Am spus că au fost solosiți în alte scopuri.Sediu administrativ care nu a 
fost prevăzut inițial. 

Domnul primar Gutău Mircia: Au fost cheltuiți legal cu acordul consiliului local și 
oricât m-aș chinui să înțelegi, tu nu înțelegi. 

Domnul Băzăvan Constantin: Păi nu știu care dintre noi nu înțelege. 
Domnul primar Mirgia Gutău: Nu înțelegi. Habar nu ai. 
Domnul Băzăvan Constantin: Domnule primar, dacă în prima fază ați spus că 

reabilitare blocuri se plătește din împrumut... iar în final ziceți sediu adminsitrativ. Sunt 
documente pentru ceea ce am spus. 

Domnul primar Mircia Gutău: Voi ați tăiat bretelele ca să vină mașinile mari pe Maior 
V. Popescu și să stea la barieră. Cu asta veniți și îmi dați mie lecții? 
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind demararea procedurilor legale în vederea contractării unui împrumut 
bancar pentru investiții în valoare de 25.000.000 lei.  
 Întrunind 17 voturi ”pentru” și 4 voturi ”împotrivă” (următorii consilieri locali: 
Crăciunescu Grigore, Poenaru Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) 
se aprobă demararea procedurilor legale în vederea contractării unui împrumut intern, în 
sumă de 25.000.000 lei, pe termen de 10 ani, cu perioadă de tragere și grație 2 ani și 
rambursare în 8 ani, pentru asigurarea finanțării unor proiecte locale de dezvoltare. 

Investiţiile publice de interes local ce urmează a fi finanţate din împrumut sunt 
următoarele: 

- Reabilitare iluminat public in Municipiul Rm. Vâlcea, inclusiv realizarea unei 
canalizații subterane noi aferente retelelor electrice și de telecomunicatii; 

- Construirea unei artere de legatură între bdul Nicolae Balcescu si bdul 
Tineretului spre nord de la intersectia acestuia cu strada Gib Mihaescu, inclusiv 
rampele aferente pasajului suprateran de pe bdul Tudor Vladimirescu și 
achizitionarea de autobuze cu combustibili alternativi; 
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- Reabilitarea termică a blocurilor de locuinte din municipiul Râmnicu Vâlcea: A53, 
C16, A10, B2, C24; 

- Reabilitarea termica a blocurilor de locuinte din municipiul Râmnicu Vâlcea: P9, 
C12, P2, P6, P8; 

- Solutii informatice integrate pentru simplificarea procedurilor on line și reducerea 
birocratiei la nivelul municipiului Rm.Vâlcea; 

- Reabilitarea termică a blocurilor de locuinte din municipiul Râmnicu Vâlcea:  bl. 
MV Popescu, bl.C11, bl.10, bl.21, bl. P7, bl.C3, bl.A36/2, bl.A14; 

- Reabilitarea termică a blocurilor de locuinte din municipiul Râmnicu Vâlcea:  bl. 
14, bl.119, bl.120, bl.D1-8, bl. B1-2, bl.125, bl.S4; 

- Reabilitarea termica a blocurilor de locuinte din municipiul Râmnicu Vâlcea:  bl. 
3, bl.64, bl.Filipin, bl.D3, bl.D4. 

Se împuternicește primarul municipiului Râmnicu Vâlcea să demareze procedurile 
legale în vederea contractării împrumutului bancar prevăzut mai sus 
  La solicitarea doamnei președinte de ședință, au fost formulate următoarele 
propuneri privind desemnarea  consilieri locali care să facă parte din comisia de analiză și 
selecție a ofertelor de către doamna Preda Maria Carmen astfel: doamna Popescu Iuliana 
Maria, Popa Adrian Valentin și Condescu Daniel. 
  Nemaifiind alte propuneri, se supun aprobării propunerile formulate în plenul 
ședinței. 
  Întrunind 17 voturi ”pentru” și 4 voturi ”împotrivă” (următorii consilieri locali: 
Crăciunescu Grigore, Poenaru Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) 
se nominalizează următorii consilieri locali care vor face parte din comisia de analiză și 
selecție a ofertelor pentru contractarea împrumutului, după cum urmează: 

• dna. Popescu Iuliana Maria; 
• dl. Popa Adrian Valentin; 
• dl. Condescu Daniel. 

Cu aducerea la îndeplinire se împuterniceşte Direcția Economico - Financiară din 
cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul cinci din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a elementelor de natura activelor, 
datoriilor și capitalurilor proprii aflate în patrimoniul Municipiului Râmnicu Vâlcea pe anul 
2018 și aprobarea casării-declasării bunurilor degradate, uzate fizic și moral. 
  La solicitarea doamnei președinte de ședință,  comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale și nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 16 voturi. 
  Nefiind discuții pe margine acelor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a elementelor de natura 
activelor, datoriilor și capitalurilor proprii aflate în patrimoniul Municipiului Râmnicu Vâlcea 
pe anul 2018 și aprobarea casării-declasării bunurilor degradate, uzate fizic și moral. 

Cu vot unanim se aprobă rezultatul inventarierii generale a patrimoniului 
municipiului Râmnicu Vâlcea pe anul 2018, astfel: 

I. INVENTARIERE BUNURI  APARȚINÂND DOMENIUL PUBLIC ȘI PRIVAT AL 
MUNICIPIULUI RM. VÂLCEA, LA DATA DE 31 OCTOMBRIE 2018: 

1. Bunuri aparținând domeniului public al municipiului : 
a) Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul public  al municipiului Râmnicu Vâlcea 

aflate în folosință proprie  (clădiri, terenuri, construcţii speciale, instalaţii 
tehnologice): 

Denumire/Simbol cont contabil SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE+/- 
Terenuri(211.01.U004, 211.01.U006) 236.694.701,48 236.694.701,48 - 
Cladiri(212.U.401,212.U.402,212.U.006, 699.959.610,88 699.982.258,77 + 22 647,89 lei 
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212.U.005)  ( vezi nota 1) 
Instalatii tehnologice 
( 213.01.U004) 

21.875.345,52 21.875.345,52 - 

TOTAL:  958.529.657,88 958.552.305,77 +22.647,89 

   
b) Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul public  al municipiului Râmnicu 

Vâlcea aflate în administrarea/folosință/intretinerea serviciilor și instituțiilor publice de 
interes local  (clădiri, terenuri, construcţii speciale, instalaţii tehnologice) : 

Denumire/Simbol cont contabil SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 
CET GOVORA SA    

Terenuri (211.01.U001) 721.903,35 721.903,35 - 
Cladiri (212.U001) 34.370.888,97 34.370.888,97 - 

Instalatii tehnologice (213.01.U001) 11.909.373,11 11.909.373,11 - 
Total  47.002.165,43 47.022.165,43 - 

APAVIL SA     
Terenuri (211.01.U002) 11.251.983 11.251.983 - 

Cladiri (212.U002) 291.532.435,55 289.469.681,52 -2.062.754,03 
( vezi nota 2) 

Instalatii tehnologice (213.01.U002) 1.418.648,51 1.392.435,61 -26.212,90 
( vezi nota 3) 

Total  304.203.067,06 302.114.100,13 -2.088.966,93 
ETA SA    

Terenuri (211.01.U003) 2.692.176,80 2.692.176,80 - 
Cladiri (212.U003) 5.353.704,82 5.353.704,82 - 

Total  8.045.881,62 8.045.881,62 - 
PIEȚE PREST SA    

Terenuri (211.01.U005, 211.01.U004)) 80.490.309,74 80.490.309,74 - 
Construcții (212.U005,212.U401) 177.890.787,36 177.890.787,36 - 

Instalatii tehnologice 
(213.U005,213.U004) 

2.709.689,56 2.709.689,56 - 

Total  261.090.786,66 261.090.786,66 - 
ROMPREST ENERGY    

Construcții (212.01.U007) 1.702.024,21 1.702.024,21  
Total  1.702.024,21 1.702.024,21  

 
c) Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul public date în administrare unităţilor de 

învăţământ: 
Denumire/Simbol cont contabil SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 

Terenuri (211.01.U014) 88.957.051,03 88.957.051,03  
Cladiri (212.U014) 335.399.272,36 335.399.272,36  

TOTAL 424.356.323,39 424.356.323,39  
Notă :  
1. Diferența în sumă de 22.647,89 lei de la punctul 1 reprezintă valoarea 

cișmelelor din incinta Parcul Zăvoi dublu înregistrate, atât cu numărul de inventar 
MFDP08693, cât și în valoarea modernizării Parcului Zăvoi, la numărul de inventar 
MFDP00505 – alei și spații verzi Parc Zăvoi. 

2. Minusul de 2.062.754,03 lei între valoarea bunurilor înregistrate în evidența 
Municipiului Râmnicu Vâlcea (valoarea scriptică) și valoarea bunurilor înregistrate în 
evidența societății APAVIL SA  reprezintă : 1.502.905,10 lei valoarea bunurilor pentru care 
s-a aprobat concesionarea către APAVIL SA prin hotărârile Consiliului Local nr. 
48/28.02.2017, nr. 203/31.05.2017 și nr. 247/30.06.2017 și pentru care nu s-a finalizat 
actul adițional la contractul de delegare, acesta nefiind semnat de către APAVIL și ADI 
APA VALCEA și 559.848,03 lei valoarea bunurilor necesare realizării serviciului public de 
alimentare cu apă și canalizare, propuse a fi transmise în folosință operatorului APAVIL SA 
– detaliate în Anexa 1.  
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3. Minusul de 26.212,90 lei între valoarea bunurilor înregistrate în evidența 
Municipiului Râmnicu Vâlcea (valoarea scriptică) și valoarea bunurilor înregistrate în 
evidența societății APAVIL SA  reprezintă : 7.803,60 lei valoarea bunurilor pentru care s-a 
aprobat concesionarea către APAVIL SA prin hotărârea Consiliului Local nr. 
247/30.06.2017 și pentru care nu s-a finalizat actul adițional la contractul de delegare, 
acesta nefiind semnat de către APAVIL și ADI APA VALCEA și 18.409,30 lei valoarea 
bunurilor necesare realizării serviciului public de alimentare cu apă și canalizare, propuse 
a fi transmise în folosință operatorului APAVIL SA – detaliate în Anexa 1. 
 
2. Bunuri aparținând domeniului privat al municipiului : 
   a) Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul privat  al municipiului Râmnicu Vâlcea 
aflate în folosință proprie  (clădiri, terenuri, construcţii speciale, instalatii tehnice , mijloace 
de transport si birotica): 
Denumire/Simbol cont contabil SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 
Terenuri (211.01.P201) 50.514.878,33 50.514.878,33  
Clădiri (212.P201, 212.P202) 9.227.353,02 9.227.353,02  
Clădiri fond locativ (212.P203) 319.988 319.988  
Instalatii tehnice, mijloace trasnport si 
birotica( 213.P001, 213.P007 214.001, 
214.006) 

5.451.471,65 5.444.945,73 -6.525,92 
( vezi nota 1) 

TOTAL MIJ.FIXE  65.513.691 65.507.165,08 -6.525,92 
 

b) Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul privat date în administrare unităţilor de 
învăţământ: 

Denumire/Simbol cont contabil SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 
Instalatii tehnice, mijloace transport 

si birotica( 213.P001, 214.001) 
414.511,57 414.511,57 - 

TOTAL 414.511,57 414.511,57  
 
       c)   Bunuri date în folosinţă si custodie către PIETE PREST SA din domeniul privat, 
bunuri achizitionate pe masura ISPA ‘’ Managementul integrat al deșeurilor’’ si date in 
administrare la terți, mijloacelor fixe date in concesiune la  ETA si ROMPREST ENERGY . 

Denumire SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 
Mijloace fixe- concesiune 

PIEȚE PREST SA 
(212.P205,213.01.P005.214.005) 

670.558,67 
 

3.486.062,32 

670.558,67 
 

3.486.062,32 

 

Total  4.156.620,99 4.156.620,99  
Bunuri concesionate ETA pentru serviciul 

de ridicari auto din care : 
mij.fixe,(213.01.P001) 

 
 

515.975,10 

 
 

515.975,10 

- 

ROMPREST ENERGY    
MF domeniu privat-containere(213.01.P001) 400.743,05 400.743,05 - 
      

d) Bunuri de natura obiectelor de inventar aflate in folosinta proprie, date in 
adminsitrare unitatiilor din subordine si unitatilor de invatamant, obiecte de inventar date in 
folosinta : asociatiilor de proprietari,  Spitalului Judetean de Urgenta si Palatului Copiilor. 

Denumire/Simbol cont contabil SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 
Obiecte de inventar in folosinta proprie 

( cont 303.02.02) 
 

6.450.893.14 6.450.893.14  

Obiecte de inventar in folosinta unitatiilor de 
invatamant  ( cont 303.02.02) 

1.535.074,20 1.535.074,20  

Obiecte de inventar in folosinta asociatiilor 
de proprietari  ( cont 303.02.02) 

85.702,72 83.856,35 -1.846,37 
 ( vezi nota 2) 

Spitalul Jud.de Urgenţă-ob.inv. (303.02.02) 149.562,43 149.562,43 - 
Palatul copiilor-ob.inv. (303.02.02) 1.599,93 1.599,93 - 

Obiecte de inventar în administrarea/    
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întreținerea/concesiunea societății Piețe 
Prest SA, astfel: 
- concesionate 

- Zona centrala (intretinere) 
– Zona centrala (custodie) 

- alte bunuri in custodie 
( cont 303.02.02) 

 
 

678.570,52 
21.409,19 
9.001,16 
40.694,25 

 

 
 

678.570,52 
21.409,19 
9.001,16 
40.694,25 

Obiecte de inventar concesionate societății 
ETA SA ( cont 303.02.02) 

22.693,06 22.693,06 - 

Obiecte de inventar concesionate societății 
Cet Govora SA ( cont 303.02.02)  

485.487,89 - - 485.487,89 
( vezi nota 3) 

Obiecte de inventar concesionate societății 
ROMPREST SA ( cont 303.02.02, 

303.01.01, 303.02.03) 

622.934,17 622.934,17 - 

TOTAL  10.103.622,66 9.616.288,40 -487.334,26 

        Nota : 
1:         - 6.525,92 (animale decedate - procese verbale mortalitate 1/2018, 2/2018, 

5/2018); 
2:       -1.846,37 lei la obiectele de inventar în folosința Asociațiilor de Proprietari 

reprezintă o motocoasă lipsă la Asociația de Proprietari Anton Pann – Gabriel Stoianovici, 
gestionar Andrei Dumitru, urmând a se face demersuri pentru recuperarea sumei;  

3:     - 485.487,89 lei între valoarea bunurilor înregistrate în evidența Municipiului 
Râmnicu Vâlcea (valoarea scriptică) și valoarea bunurilor înregistrate în evidența societății 
CET GOVORA SA reprezintă valoarea contorilor de apă caldă și încălzire montați la 
consumatori de către operator – societatea CET GOVORA SA, în perioada 2013-2016, 
decontați de către Primărie, înregistrați în evidența contabilă a Primăriei ca obiecte de 
inventar și neincluși în Lista bunurilor aparținând domeniului privat al municipiului, utilizate 
de către SC CET GOVORA SA  pentru realizarea serviciului public de producere, transport 
și distribuție a energiei termice – anexa 1 la Contractul de concesiune nr. 9692/2002. 
 
3.  Inventarierea bunurilor de natura obiectelor de inv entar și a materialelor de 
natura stocurilor (mobilier și alte bunuri de natura obiectelor de inventar în 
folosin ță, materiale, carburan ţi, obiecte de inventar în magazie, alte valori, for mulare 
cu regim special)  si active fixe necorporale la da ta de 31 octombrie 2018:  

Nr. 
Crt.  

Denumire  Simbol cont 
contabil 

Valoare 
faptic ă - lei- 

Valoare 
scriptic ă             

-lei- 

Diferen țe        
    -lei- 

1. Obiecte de inventar 
în magazie 

303.01.01 670.968,86 670.968,86 - 

2. Materiale 302.08.01 239.852,71 239.852,71 - 

3. Formulare cu regim 
special 

302.08.01 135,64 135,64 - 

4. Tipizate 302.08.01 3.196,07 3.196,07 - 

5. Alte valori (BCF) 5328 53.200 53.200 - 

 Total   967.353,28 967.353,28  

 

Denumire SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 
Active fixe 

necorporale ( licente 
soft)  

1.934.281,95 1.934.281,95  
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II. INVENTARIEREA BUNURILOR IMOBILE - CONSTRUCȚII ȘI TERENURI CARE 
APARȚIN TERȚILOR (STATUL ROMÂN- LOCUINȚE ANL ȘI CONSILIUL JUDEȚEAN) ŞI 
SUNT ÎN ADMINISTRAREA CONSILIULUI LOCAL, LA DATA DE 31 OCTOMBRIE 2018: 
  

Denumire SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 
Locuințe ANL 
(212.P202) 

23.529.637,50 23.529.637,50 - 

III.  INVENTARIEREA INVESTIŢIILOR ÎN CURS ŞI A CELOR FINALIZATE PENTRU 
CARE NU S-AU ÎNTOCMIT PROCESE VERBALE DE RECEPŢIE ÎN VEDEREA 
ÎNREGISTRĂRII CA MIJLOACE FIXE, PRECUM ŞI A LUCRĂRILOR DE REPARAŢII ŞI 
MODERNIZĂRI CONTRACTATE, ÎNCEPUTE ŞI NEFINALIZATE, LA DATA DE 31 
DECEMBRIE 2018: 
 Obiective de investitii in continuare in suma totala de 59.432.362,41 lei, finantate 
dupa cum urmeaza: 

- obiective de investitii in continuare finantate din bugetul local - 36.406.396,97 lei; 
- obiective de investitii in continuare finantate din fonduri europene și cofinanțare 

buget local, în sumă de 23.025.965,44 lei. 
     
IV. INVENTARIERE DISPONIBILITĂŢI ÎN CONTURI BANCARE ŞI DE TREZORERIE (LEI 
ŞI VALUTĂ), CAPITALURI PROPRII, TITLURI DE PARTICIPARE, CREANŢE ŞI 
DATORII, inclusiv a creanțelor fiscale în litigiu, LA DATA DE 31 DECEMBRIE 2018: 
1. Inventarierea disponibilit ăţilor  în conturi bancare şi de trezorerie (în lei şi valut ă), 
la data de 31 decembrie 2018 s-a efectuat prin comp ararea soldului înregistrat în 
eviden ța contabil ă cu soldul din extrasul de cont eliberat de unitate a bancar ă, 
neînregistrandu-se diferen țe astfel: 
- Cont 512.01.02.012 - Disponibil in lei- imprumut bancar BRD- cont bancar utilizat pentru 
rambursarea imprumutului contractat la aceasta unitate bancara - 32.892,99 lei; 
- Cont 512.01.02.004 - Disponibil in lei Raiffeisen Bank- cont bancar utilizat  pentru 
imprumutul BEI - 830.37 lei  ; 
- Cont 512.01.02.015 - Disponibil in lei EXIM Bank- cont bancar utilizat pentru rambursarea 
imprumutului contractat la aceasta unitate bancara- 3.274,90 lei ; 
- Cont 512.01.02.016 - Disponibil in lei imprumut BCR- cont bancar utilizat pentru 
rambursarea imprumutului contractat la aceasta unitate bancara - 406,67 lei ; 
- Cont 512.04.02.01 - Cont in valuta BRD - 1,97 EUR ; 
- Cont 512.04.02.04 - Cont in valuta Raiffeisen Bank- 2.047,55 EUR; 
- Cont 550.01.02 - Disponibil din fonduri cu destinatie speciala - garantii materiale - 
60.365,86 lei; 
- Cont 550.01.01.55 - Disponibil din fonduri cu destinatie speciala - Fond IID utilizat pentru 
rambursarea imprumutului pe masura ISPA- 2.737.853,55 lei ; 
- Cont 552.00.00 - Disponibil pentru sume de mandat si sume in depozit - 826.940,10 lei. 
 
2. Inventarierea crean ţelor provenind din concesiuni, contracte de închiri ere, 
contracte de vânzare-cump ărare cu plata în rate, contracte de asociere în 
participa ţiune, alte creante, la data de 31 octombrie 2018: 

Denumire SCRIPTIC FAPTIC DIFERENTE 

Creanțe din contracte de concesiune a 
serviciilor publice 

  15.001,00     15.001,00   - 

Creanțe din contracte de prestari servicii 
de evidenta informatizata a populatiei 

   5.449,00    5.449,00 - 

Creanţe din vânzări spaţii comerciale     2.538,66     2.538,66 - 

Creanţe din contracte Legea 112 Case 
Naţionalizate 

       142,00        142,00 - 

Creanţe din contracte de închiriere cu 
plata anuală şi trimestrială 

 288.393,00  288.393,00 - 

Creanţe din contracte chirii locuinţe 154.548,00 154.548,00 - 
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Creanţe din contracte de concesiuni cu 
plata anuală şi trimestrială 

   78.644,09    78.644,09 - 

Creanţe din contracte locuinţe cu plata în 
rate – Legea 61 

    81.087,79     81.087,79 - 
 

Creanţe din contracte locuinţe cu plata în 
rate – Legea 114  

   81.729,98    81.729,98 - 

Creanţe din contracte locuinţe cu plata în 
rate – Legea 152/1998 

 8.327.301,00  8.327.301,00 - 

Alte creanțe inregistrate in contul 461 in suma totala de 18.788.221,75 lei , structurate 
astfel: 
- creante asociatii de proprietari, cota parte contributie reabilitare termica; 
- creante din imputatii diverse aflate in litigii; 
- creante imputatii curtea de conturi. 

Pentru creanţele a căror valoare depăşeşte 500 lei persoane fizice si 1.000 lei 
persoane juridice au fost trimise ”Extrase de cont” cu menţiunea “confirmare de primire”. 
3. Inventarierea crean ţelor din impozite şi taxe locale, în structura clasifica ţiei 
bugetare a veniturilor, tipuri de pl ătitori (persoane fizice şi juridice) şi natura 
obliga ţiilor (de baz ă sau accesorii), la data de 31 decembrie 2018. 

S-au întocmit liste separate pentru: 
- persoane fizice pentru creanţe a căror valoare depăşeşte 500 lei; 
- persoane juridice pentru creanţe a căror valoare depăşeşte 1.000 lei; 
- persoane fizice insolvabile şi persoane juridice aflate în faliment. 
 Nu s-au constatat diferenţe între soldurile scriptice şi soldurile faptice. 
 Pentru creanțele provenind de la persoanele juridice aflate în stare de faliment, 
lichidare, reorganizare s-au întocmit liste separate astfel: 
- creanțe din contracte de închiriere, provenind de la persoane juridice aflate in stare de 

faliment, cont 464.00.00.30.02, sold debitor la data de 31 octombrie 2018–369.420,00  
lei; 

- creanțe din contracte de concesiune, provenind de la persoane juridice aflate in stare 
de faliment, cont 464.00.00.30.05, sold debitor la data de 31 octombrie 2018–
432.802,00  lei; 

4. Inventarierea datoriilor și obligatiilor față de terți dată de referinţă 31 octombrie 2018. 
          - contul 401.01.00 sold in suma de 329.720,06 lei; 

         - contul 404.01.00 sold in suma de 1.020.523,63 lei; 
- contul 462.01.09.11- subventie CET GOVORA- sold in suma  de 72.292,62  lei; 
- contul 462.01.09.20 - subventie ETA abonamente- sold in suma de  189.856,50 lei; 
- contul 462.01.09.21 - subventie ETA activitate- sold in suma de  415.548 lei: 

5.Inventarierea capitalurilor proprii, data de refe rinta 31 decembrie 2018, s-a efectuat 
prin compararea soldurilor din eviden ța contabil ă cu certificatele constatatoare 
eliberate de Oficiul Registrului Comertului si bala ntele contabile ale societ ățiilor la 
care municipiul de ține cote p ărți din capitalul social. (anexa nr. 2)  
 
6.Inventarierea împrumuturilor contractate de unita tea administrativ teritorial ă, data 
de referin ță 31 decembrie 2018. 

Structura împrumuturilor este următoarea: 
- credit intern BRD in valoare de 40.000.000 lei cu un sold la data de 31.12.2018 de 

13.199.468,94  lei, conform extras cont; 
- credit intern Exim Bank in valoare de 20.000.000 lei cu un sold la data de 31.12.2018 

de 17.303.370,80 lei; 
- credit extern BEI în valoare de 7.080.788,70 EURO cu un sold la data de 31.12.2018 

de 21.779.766,26 lei ; 
- credit BCR în valoare de 25.000.000 lei cu un sold la data de 31.12.2018 de  

14.451.111,63 lei; 
- credit Ministerul Finanțelor in valoare de 6.670.000 lei cu un sold la data de 31.12.2018 

de 6.670.000 lei; 
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- credit Ministerul Finanțelor in valoare de 7.732.000 lei cu un sold la data de 31.12.2018 
de 7.732.000 lei. 

V. INVENTARIERE CONTRACTE DE VÂNZARE BUNURI CU PLATA ÎN RATE, DE 
CONCESIUNE ŞI ÎNCHIRIERE, LA DATA DE 31 OCTOMBRIE 2018: 
 În urma inventarierii s-au constatat următoarele: 
-    contracte de concesiune  și chirie =  1.001 contracte;  
- contracte de inchirere contructii, stalpi si retea netcity = 11 contracte ; 
- contracte de asociere în participaţiune = 4 contracte; 
- contracte de închiriere locuinţe sociale, tineri, foste internate, fond locativ de stat =                

873 contracte;  
- contracte de vânzare-cumpărare cu plata în rate – Legea 114/1996 = 211 contracte.  
 
VI. INVENTARIERE CREANŢE ÎN LITIGIU, DEBITORI DIN AVANSURI, IMPUTAŢII ŞI 
DATORII, cu excepția creanțelor fiscale în litigiu care se inventariază de comisia IV, LA 
DATA DE 31 OCTOMBRIE 2018: 
  S-au inventariat următoarele: 
- creanţe din contracte de închiriere/concesiune pentru care s-au obtinut hotărâri 

definitive şi irevocabile; 
- creanţe în litigiu din contracte de închiriere concesiune aflate în curs de judecare; 
- datorii din obligaţii către bugetul de stat, creditori diverşi şi alte datorii; 
- dosare/acţiuni din care pot rezulta obligaţii de plată pentru bugetul local - 53 dosare. 
 Se aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat a bunurilor prevăzute în 
anexa nr.4 – ”Bunuri de natura mijloacelor fixe inventariate în patrimoniul public date în 
folosință prin contracte de concesiune, propuse la clasare sau declasare în anul 2018”, în 
valoare de 475.466,50 lei și casarea acestora. 

Se aprobă casarea şi declasarea bunurilor aflate în patrimoniul privat al  
municipiului Râmnicu Vâlcea, unităţilor subordonate şi unităţilor de învăţământ, conform 
anexelor nr.3,5 și 6, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată.  
 Consecinţă a prevederilor de mai sus se modifică în mod corespunzător anexele la 
contractele de delegare a gestiunii serviciilor publice. 
 La solicitarea doamnei președinte de ședință, au fost formulate propuneri pentru 
desemnarea a trei consilieri locali care să facă parte din comisia de casare, astfel: doamna 
Ionescu Diana a propus pe doamna Dobrete Florentina Aduina, doamna Preda Maria 
Carmen a propus pe domnul Stelian Nicolae și pe domnul Crăciunescu Grigore. Domnul 
Crăciunescu Grigore s-a recuzat. Domnul Nuică Ionut-Eduard a propus pe domnul 
Condescu Daniel. 

Domnul consilier Poenaru Constantin Mircea: Pentru deplasări în străinătate se 
știau deja numele și se făceau repede propunerile. Acum nu știți. Asumati-vă răspunderea 
până în 2020. 

Domnul primar Mircia Gutău: Și voi ați avut un consilier plecat și nu știe nici în ce 
continent a fost. 

Domnul Vîlcu Dumitru: Vă rog să nu veniți cu jigniri. Acesta a fost scopul ca să aveți 
ce îmi reproșa? Foarte frumos. 

Domnul primar Mircia Gutău: Nu vă dați curați. 
Nemaifiind alte propuneri se supune aprobării propunerile prezentate în plenul 

ședinței. Astfel cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-comisia pentru efectuarea operaţiunilor de casare va fi stabilită în conformitate cu 

prevederile legale şi se desemnează 3 (trei) consilieri locali care vor face parte din comisia 
de casare, după cum urmează: 

a) dna. Dobrete Adina-Florentina; 
b) dl. Condescu Daniel; 
c) dl. Stelian Nicolae. 

-hotărârea adoptată va fi dusă la îndeplinire de Direcţia Dezvoltare Locală şi 
Direcţia Economico-Financiare. 
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  La punctul șase din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului de specialitate 
al primarului municipiului Râmnicu Vâlcea și al Direcției Poliției Locale. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au 
prezentat avizele favorabile. 

  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Râmnicu Vâlcea și al Direcției Poliției Locale. 

Cu vot unanim se aprobă Regulamentul de organizare și funcționare a aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Râmnicu Vâlcea și al Direcției Poliției Locale, 
conform anexelor nr.1 și nr.2 la hotărârea adoptată. 

Consecință a aprobării Regulamentului de organizare prevăzut la art.1, începând cu 
data adoptării prezentei hotărâri, anexele nr.1 – Regulamentul de organizare și funcționare 
a apratului de specialitate al primarului și nr.3 – Regulamentul de organizare și funcționare 
a Direcției Poliției Locale la Hotărârea Consiliului Local nr.183 din 14 iunie 2018 își 
încetează aplicabilitatea. 

  Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Resurse Umane, Direcția 
Dezvoltare Locală și Direcția Poliției Locale.   
  La punctul șapte din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Serviciului Creșe și 
Asistență medicală unități școlare. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, 
cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat avizele 
favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Serviciului Creșe 
și Asistență medicală unități școlare. 

Cu vot unanim se aprobă Regulamentul de Organizare și Funcționare a Serviciului 
Creșe și Asistență medicală unități școlare, conform anexelor nr.1 și nr.2, care fac parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Serviciul Creșe și Asistență medicală 
unități școlare. 
  La punctul opt din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al primarului Municipiului 
Râmnicu Vâlcea. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 
  Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Stimați colegi, domnule primar, nu 
voiam să întreb în timpul ședinței dar la eșdința de comisie nu a fost nimeni în stare să îmi 
explice pentru ce s-a modificat acea funcție din studii superioare în studii medii. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Este atributul primarului conform Legii nr.215 să își 
aleagă consilierii. Așa consider eu și consider că sunt și oameni cu studii medii care sunt 
mult mai deștepți decât cei cu facultate. 
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al primarului 
Municipiului Râmnicu Vâlcea. 
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Cu vot unanim se aprobă ca, începând cu data de 01.07.2019, să se modifice statul 
de funcţii al aparatului de specialitate al primarului municipiului Râmnicu Vâlcea prin 
modificarea nivelului studiilor/treapta profesională pentru funcția contractuală vacantă de 
consilier din cadrul cabinetului primarului, după cum urmează: 
Nr. 
crt. 

Direcție/Serviciu/Compartiment Funcţia contractuală de execuţie Nr. 
Posturi actuală transformată 

 
1. 

Cabinet primar  Consilier,  grad 
profesional IA, 

nivel studii 
superioare 

Consilier, treapt ă 
profesional ă IA, 

nivel studii - medii 

1 

Modificarea prevăzută la alineatul precedent se regăsește în anexa  - Stat de funcții 
al aparatului de specialitate al primarului municipiului Râmnicu Vâlcea, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 
 Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Resurse Umane. 
  La punctul nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate:Raport și proiect de hotărâre 
privind preluarea în administrarea Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea, a 
imobilului - teren în suprafață de 9635 m.p., situat în Calea lui Traian nr.201, aflat în 
domeniul public al județului Vâlcea. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au 
prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 16 voturi. 
  Domnul Băzăvan Constantin: În primul rând vreau să înțeleg și eu și colegii mei și 
ceilalți dacă aici suntem la o ședință de dezbatere sau suntem la o ședință cu părinții în 
care cine nu este de acord cu anumite opinii este făcut incompetent, nu înțelege... Sper că 
suntem totuși împreună și colaborăm și suntem la o ședință și nu suntem la o ședință cu 
părinții sau să arătăm fiecare cât suntem de tare. Revin la punctul despre care discutăm. 
Înțeleg că cei de la Consiliul Județean nu au bani pentru reabilitarea acelei zone iar noi 
trebuie să facem niște împrumuturi pentru obiectivele de investiții pe care le avem în 
derulare în localitate. Aș vrea să pun două întrebări: care este motivul pentru care noi 
facem acest lucru și de unde vom lua bani pentru reabilitarea acestei zone? Pentru că tot 
este atașată acea hotărâre a Consiliului Județean la materialul care documentează acest 
punct de astăzi, aș vrea să întreb că în hotărârea Consiliului Județean nu se specifică 
perioada pentru care se dă, probabil că este pentru o perioadă nelimitată și aș vrea să 
atrag atenția și aș ruga pe domnul secretar să îmi spună dacă este corect și normal pentru 
că în hotărârea de Consiliu Județean se specifică faptul că predarea-primirea terenului se 
face în termen de 30 de zile de la data adoptării prezentei hotărâri. Era vorba de hotărârea 
Consiliului Județean care a fost dată în 23 mai 2019 și astăzi suntem în 25 iunie 2019 și 
dacă are ceva impediment acest termen de o lună și pentru ce a fost pus în hotărâre dacă 
noi nu ținem cont de el și ce se întâmplă dacă noi nu respectăm acest termen? Atât. 
 Domnul secretar Ion Didoiu: Acesta este un termen de recomandare,nu este un 
termen de decădere și nu sunt sancțiuni pentru nerespectarea acestui termen. În mod 
evident este nevoie și de hotărârea Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea 
pentru a se putea face această procedură. 
  Domnul Băzăvan Constantin: Nu am înțeles, dar... 
  Domnul primar Mircia Gutău. Dacă îmi permiteți să răspund ți eu la întrebările pe 
care le-ați pus. Să știți domnule consilier că eu mă gândesc la toți oamenii și mă gândesc 
și la dumneavoastră. Că o să ajungeți acolo la spital.Toți ajungem acolo până la urmă și să 
ieșiți într-un parc curat, frumos, cu ozon, elegant, cu gard frumos nu să stați în cușca aia. 
Iar faptul că se face ceva pe teritoriul municipiului ar trebui să ne bucure pe toți consilierii 
locali și să nu fim tot timpul numai ”Gică Contra”. 
  Domnul Băzăvan Constantin: Trebuie să faceți numai pe teritoriul municipiului. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Păi, pe teritoriul municipiului fac. Să știți că Spitalul 
este în Bujoreni. Mă scuzați spitalul este în Călimănești. 
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  Domnul consilier Vîlcu Dumitru: Ce aport are Consiliul Județean la treaba asta? 
  Domnul primar Mircia Gutău: Tu chiar crezi că vreau să depun efort ca să înțelegi 
tu? Voi ați înțeles la APAVIL de ce aveți 3753 de zile de concediu medical în șase luni? 
Poate aici îmi dai un răspuns. 
  Domnul consilier Vîlcu Dumitru: Dacă oamenii se îmbolnăvesc? 
  Domnul primar Mircia Gutău: A, da? 10 ani și 2 luni de concedii medicale. 
  Domnul consilier Vîlcu Dumitru: Studiați fiecare caz în parte. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Ești foarte vocal, domnule consilier. Înainte de 
campanie căutai sprijin pe la alte partide. Acum ești foarte vocal. Nu știi când ne-am 
întâlnit sus în parcarea din nord? Și când căutai portițe la alte partide? 
  Domnul consilier Băzăvan Constantin: Haide, domnule, fii serios! Ne-am întâlnit pe 
stradă. Era toată echipa și v-am întrebat unde vă sunt tricourile. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Crezi că oamenii ăia te mai pun pe listă? 
  Domnul consilier Băzăvan Constantin: V-am pus două întrebări la care nu ați 
răspuns. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Ți-am răspuns dar nu înțelegi. 
  Domnul consilier Băzăvan Constantin: De unde vom lua banii? 
  Domnul primar Mircia Gutău: Eu nu pot face efort așa de mare ca să înțelegi tu. Nu 
pot. Nu poți înțelege. 
  Domnul consilier Băzăvan Constantin: Să răspundă altcineva de unde se iau banii. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Din bugetul local luăm banii că nu îi luăm de acasă. 
  Domnul consilier Băzăvan Constantin: Din împrumut? 
  Domnul primar Mircia Gutău: La împrumut am luat pentru spital? Am votat pentru 
spital? Și atunci cum să luăm de acolo? Din bugetul local. 
   Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Domnule primar, eu, personal, vreau să vă 
spun că mă interesează și în permanență chiar în programul electoral pe care l-am avut 
am susținut dezvoltarea durabilă a orașului. Faptul că dumneavoastră vă propuneți să luați 
doar un teren în administrare pentru o perioadă limitată de timp și doar să îl modernizați 
pentru a facilita igienizarea zonei și a crea niște locuri de parcare, un mic parc, flori, bănci 
ș.a.m.d. cred că este un lucru doar pe jumătate sau într-o mică măsură. Eu mi-aș dori ca 
în acea zonă, am fost ieri pe acolo, am văzut și mi-aș dori să fie altfel sistematizate chiar 
dacă în documente sau juridic... 
  Domnul primar Mircia Gutău: Ca să vă scutesc și să vin în întâmpinarea 
dumneavoastră... 
  Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Este dreptul meu. Mi-aș dori să fie o parcare 
ultra modernă, etajată, supraetajată, subterană... Nu cointează. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Dacă erați atent înainte la discuții și chiar în presă nu 
mai puneați această întrebare pentru că scopul ăsta este. Nu doar să facem gard și bănci. 
Scopul este ca chioșcurile din față să fie modulat frumos toate să nu mai fie țigănia aia și 
partea din spate.... 
  Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Domnule primar, în ședința de comisie am 
întrebat dacă este cineva în măsură să spună care este următorul pas? Îl preluăm și după 
aceea ce se întâmplă? Nimeni nu a fost prezent sau pregătit să răspundă acestei întrebări. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Vă spun eu pentru că aș fi pierdut timpul de două ori. 
Să vă spun și în comisie că aceleași întrebări le puneați și în fața camerelor. Vreau să vă 
spun că la spital intenția noastră este să amenajăm, să igienizăm, să modernizăm 
chioșcurile din față să facem o baterie elegantă frumoasă, de exemplu cum s-a făcut 
bateria de la ștrand. Vreau ca în partea din spate, dacă putem accesa fonduri să facem o 
parcare supraetajată pentru toți cei care ajung acolo ca să nu mai fie aglomerația 
respectivă. Asta este gândirea. Nu pot să spun 100% că proiectul va fi eligibil dar 
încercăm. Dacă nu încerci și nu faci dovada proprietății sau administrării terenului nici nu 
poți merge cu un proiect să îl depui la ADR. Asta a fost motivul pentru care am solicitat 
terenul noi, să facem un proiect pentru o parcare supraetajată în partea din spate și dacă 
se va deschide vreo axă pe treaba asta avem o șansă, dacă nu,nu. Dar să stai fără să 
miști nimic și să spui și să arăți cu degetul la ceva ce arată urât? Uitați-vă să vă dau un 
exemplu: Prefectura. Vă place cum arată? Vizavi este hotel Ramada care arată impecabil 
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și cum arată Prefectura? Anul trecut am trimis adresă la Prefectură să facă toate 
demersurile și felicitări au obținut fonduri și o să se apuce în maxim o lună de zile să facă 
fațada Prefecturii ceea ce este un lucru foarte bun. Asta face primarul Mircia Gutău. 
  Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Fiindcă tot suntem la acest subiect, a fost 
modernizată Zona Centrală de la Winkmart spre Zăvoi, ați făcut vreo notificare și celor de 
la Federalcoop să își rezolve problema că ați văzut ce discrepanță este trotuarele cu granit 
și zona lor? 
  Domnul primar Mircia Gutău: Dați-mi voie să vă spun că aici văd mai bine decât 
dumneavoastră. Sunt zilnic pe traseu. Am vorbit cu doamna de pe colț de acolo, 
Federalcoop și a luat legătura cu constructorul și deja se lucrează și vreau să îi mulțumesc 
pentru înțelegere. Se plachează toate scările, exact așa cu granit cum s-a placat și partea 
cealaltă. Recepția o să o facem pe 15 iulie și o să vedeți cum arată. Am vrut mai multe. La 
Casa Anton Pann, zidul acela care arată foarte urât, să îl tencuim și să facem niște picturi 
dar nu se poate pentru că se infiltrează apa. O să facem în timp ceva acolo. Zona 
respectivă arată chiar impecabil. 
  Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Vreau să vă spun domnule primar că pentru 
proiectul de hotărâre pe care îl inițiați astăzi aveți suficiente voturi și suficienți consilieri. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Și sunteți împotrivă pentru că așa vă spune partidul. 
  Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Nu, eu personal mă voi abține și vă promit 
că dacă dumneavoastră veniți cu proiect de modernizare a zonei și cu parcare supraterană 
sau subterană, grupul PNL va susține acel proiect. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Mulțumesc. Aș fi vrut să văd inițiativă acum încă din 
naștere. Să văd sprijin. Așa contra, contra... E politica dumneavoastră. 
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind preluarea în administrarea Consiliului Local al municipiului Râmnicu 
Vâlcea, a imobilului - teren în suprafață de 9635 m.p., situat în Calea lui Traian nr.201, 
aflat în domeniul public al județului Vâlcea. 

Întrunind 17 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri”(următorii consilieri locali: Crăciunescu 
Grigore, Poenaru Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) se aprobă 
preluarea în administrare a imobilului-teren în suprafață de 9635 mp, situat în municipiul 
Râmnicu Vâlcea, Calea lui Traian nr. 201, aparținând domeniului public al județului Vâlcea, 
identificat în planul de situație – anexă la hotărârea adoptată, în vederea realizării 
obiectivului de utilitate publică - reamenajare parcare și spații verzi. 

Predarea - preluarea imobilului teren descris mai sus, se va face prin protocol 
încheiat între Consiliul Județean Vâlcea și Consiliul Local al Municipiului Râmnicu Vâlcea. 
          Se împuternicește domnul Alexandru Ghibirdic – administrator public, să semneze 
Protocolul de predare-primire. 

Pentru realizarea obiectivului de utilitate publică- reamenajare parcare și spații verzi 
pe terenul preluat în administrare conform prevederilor de mai sus, cheltuielile aferente vor 
fi suportate din bugetul local al municipiului. 
           Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Direcţia Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico-Financiară din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul zece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea asocierii Municipiului Râmnicu Vâlcea cu județul Vâlcea în vederea 
susținerii proiectului pentru înființarea unui Centru de permanență fix în Municipiul 
Râmnicu Vâlcea, precum și aprobarea modelului cadru al contractului de asociere.  
  Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat avizele favcorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Râmnicu Vâlcea cu județul Vâlcea în 
vederea susținerii proiectului pentru înființarea unui Centru de permanență fix în Municipiul 
Râmnicu Vâlcea, precum și aprobarea modelului cadru al contractului de asociere. 
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Cu vot unanim se aprobă asocierea Municipiului Râmnicu Vâlcea prin Consiliul 
Local al municipiului Râmnicu Vâlcea cu Județul Vâlcea prin Consiliul Județean Vâlcea, 
pentru susținerea proiectului de înființare a unui Centru de permanență fix în Municipiul 
Râmnicu Vâlcea. 

Se aprobă modelul - cadru al contractului de asociere ce se va încheia între Județul 
Vâlcea prin Consiliul Județean Vâlcea și Municipiul Râmnicu Vâlcea prin Consiliul Local al 
municipiul Râmnicu Vâlcea, conform anexei la hotărârea adoptată. 

Se împuternicește primarul Municipiului Râmnicu Vâlcea să semneze contractul de 
asociere, conform modelului aprobat mai sus.  

Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Economico-Financiară și 
Direcția Administrație, Juridic, Contencios. 
  La punctul unsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de 
hotărâre privind completarea anexei 1 la Regulamentul de organizare și funcționare a 
parcărilor cu plată aflate pe domeniul public. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 16 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind completarea anexei 1 la Regulamentul de organizare și funcționare a 
parcărilor cu plată aflate pe domeniul public. 

Cu vot unanim se aprobă completarea Listei parcărilor cu plată amenajate pe 
domeniul public al municipiului Râmnicu Vâlcea - Anexa 1  la Regulamentul de Organizare 
și Funcționare a parcărilor cu plată aflate pe domeniul public cu imobilul "Parcare trama 
stradală Ostroveni până la intersecția cu strada Ștrandului" având un număr de 260 locuri 
amenajate, pe perioada de funcționare a Bazei de Agrement Ostroveni. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală.   
  La punctul doisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de 
hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat a unor puncte de colectare 
a deșeurilor menajere. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 16 voturi. 
  Domnului consilier local Poenaru Constantin Mircea anunță că nu participă la 
dezbateri și la vot. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat a unor puncte de colectare 
a deșeurilor menajere. 

Cu vot unanim se aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Râmnicu Vâlcea, a punctelor de colectare în valoare totală de 162.985,37 lei, 
prevăzute în anexa la hotărârea adoptată. 

Se aprobă casarea punctelor de colectare prevazute la alineatul precedent.   
Consecinţă a prevederilor de mai sus, se modifică în mod corespunzător lista 

bunurilor care aparţin domeniului public al municipiului, aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Local nr.30/2007.  
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Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcţia Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico – Financiară. 
  La punctul treisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate:Raport și proiect de 
hotărâre privind inventarierea unui imobil teren cu destinația de drum public. 
  Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 16 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind inventarierea unui imobil teren cu destinația de drum public. 

Cu vot unanim se aprobă inventarierea în domeniul public al municipiului a 
imobilului -teren în suprafaţă de 1984 m.p., situat în Râmnicu Vâlcea, Copăcelu, cu 
destinaţia de drum public. mobilul–teren este identificat în planul de situaţie - anexă la 
hotărârea adoptată. 

Valoarea terenului identificat la alineatul precedent este de 79360 lei (40 
lei/m.p.x1984 m.p.) şi a fost stabilită în funcţie de valorile de piaţă ale terenurilor din 
municipiul Râmnicu Vâlcea, utilizate de notarii publici, şi stabilite prin raport de evaluare, 
întocmit de evaluator atestat ANEVAR. 
 Consecinţă a prevederilor de mai sus, se completează inventarul bunurilor care 
aparţin domeniului public al municipiului, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
nr.30/2007 cu  imobilul -teren inventariat. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico-Financiară. 
  La punctul paisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de 
hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr.186/26 iulie 2011, așa 
cum a fost completată și modificată ulterior, referitoare la stabilirea unor condiții de acces 
în Baza de agrement Ostroveni și Grădina Zoologică. 
          Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, 
sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat 
avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr.186/26 iulie 2011, așa 
cum a fost completată și modificată ulterior, referitoare la stabilirea unor condiții de acces 
în Baza de agrement Ostroveni și Grădina Zoologică. 

Cu vot unanim, începând cu data de 01.07.2019, se modifică anexa – Tabel privind 
taxele de exploatare la Baza de Agrement Ostroveni și Grădina Zoologică la Hotărârea 
Consiliului Local nr.186/26 iulie 2011, așa cum a fost modificată prin hotărârea nr. 281 din 
26.07.2017, referitoare la stabilirea unor condiții de acces în Baza de Agrement Ostroveni 
și Grădina Zoologică, în ceea ce privește denumirea taxelor de intrare la Baza de 
Agrement Ostroveni, după cum urmează: 

- Taxă/persoană -2 intrări/zi se modifică în: taxă intrare - adulți; 
- Taxă/persoană -2 intrări/zi copil sub 14 ani se modifică în: taxă intrare - copii sub 

14 ani.   
Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Administrării Domeniului 

Public. 
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  La punctul cincisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de 
hotărâre privind redistribuirea unei autorizații taxi. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor, și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au 
prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind redistribuirea unei autorizații taxi. 

Cu vot unanim se aprobă redistribuirea autorizației taxi nr.337 către societatea ORO 
VLADI SRL. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală. 
  La punctul șaisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de 
hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism PUZ și RLU – Modificare PUZ 
Subzona Simian, strada Gib Mihăescu nr.8, beneficiar Simian Vlad Oprea. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentației de urbanism PUZ și RLU – Modificare PUZ Subzona Simian, strada Gib 
Mihăescu nr.8, beneficiar Simian Vlad Oprea. 

Cu vot unanim se aprobă documentația de urbanism Plan Urbanistic Zonal și RLU – 
Modificare Plan Urbanistic Zonal Subzona Simian, strada Gib Mihăescu nr.8, beneficiar 
Simian Vlad Oprea, cu respectarea următoarelor condiții: 

a) construcțiile propuse se vor autoriza doar după demolarea construcțiilor 
existente pe teren; 

b) concomitent cu realizarea construcțiilor propuse se vor executa amenajarea 
terenului și a utilităților, inclusiv a dotărilor necesare funcționării întregului 
ansamblu; 

c) utilitățile se vor asigura pe cheltuiala investitorului; 
d) păstrarea servituții de trecere existentă pentru proprietatea învecinată de pe 

latura de Nord (RCS-RDS); 
e) imobilul se va racorda la utilitățile existente în zonă, pe cheltuiala investitorului; 
f) respectarea dreptului de superficie a municipiului Râmnicu Vâlcea cu privire la 

terenul aferent conductei de rețea publică de alimentare cu apă, identificată în 
planul de situație la avizul Societății APAVIL SA nr. 21809/01.08.2018;  

Termenul de valabilitate al documentaţiei aferentă PUZ și RLU –  Modificare Plan 
Urbanistic Zonal Subzona Simian, strada Gib Mihăescu nr.8, beneficiar Simian Vlad 
Oprea,  aprobată conform alineatul precedent, este de 5 (cinci) ani de la data aprobării 
acesteia. 
 Documentaţia aferentă PUZ și RLU – Modificare Plan Urbanistic Zonal Subzona 
Simian, strada Gib Mihăescu nr.8, beneficiar Simian Vlad Oprea, anexă la hotărârea 
adoptată, se păstrează la Direcţia Urbanism; structura documentaţiei este cuprinsă în 
opisul aferent acesteia. 

Raportul informării și consultării publicului prin care a fost îndeplinită procedura 
prevăzută în Hotărârea Consiliului Local nr.96/2011 privind aprobarea Regulamentului 
local de implicare a publicului în elaborarea şi revizuirea planurilor de urbanism şi 
amenajare a teritoriului face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Orice dezmembrare ulterioară a terenului reglementat se va face cu respectarea 
bilanțului teritorial aprobat prin prezentul Plan Urbanistic Zonal.  
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 Responsabilitatea privind exactitatea datelor, veridicitatea înscrisurilor, calitatea şi 
conţinutul documentaţiei de urbanism, în corelare cu reglementările legale în vigoare, 
aparţin specialistului cu drept de semnătură, în calitate de elaborator al documentaţiei de 
urbanism.  
 Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Direcţia Urbanism din cadrul aparatului 
de specialitate al primarului.  

În continuare, la primul punct suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de 
hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al instituției Teatrul 
municipal Ariel pentru anul 2019. 
          Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat avizele favorabile. 
   Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 

Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al instituției Teatrul 
municipal Ariel pentru anul 2019. 

CU vot unanim se aprobă rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Teatrului 
Municipal Ariel pentru anul 2019, în plus cu suma de 3.000 lei, cu o valoare totală de 
4.082.000 lei  conform anexei la hotărârea adoptată. 

Influențele din această rectificare se regăsesc în anexa prevăzută la mai sus.  
Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Economico-Financiară și 

Teatrul municipal Ariel. 
La punctul doi suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al instituției Sport Club Municipal pentru 
anul 2019. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement ți-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 

Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al instituției Sport Club 
Municipal pentru anul 2019. 

Cu vot unanim se rectifică bugetul de venituri și cheltuieli al Sport Club Municipal 
Râmnicu Vâlcea pentru anul 2019, în plus cu suma de 10.000 lei, ajungând la valoarea 
totală de 9.785.300 lei , atât la partea de venituri cât și la partea de cheltuieli, conform 
anexei  la hotărârea adoptată. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Economico-Financiară și Sport 
Club Municipal Râmnicu Vâlcea. 

La punctul trei suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind 
organizarea evenimentelor desfășurate cu ocazia ”Zilelor Imnului Național”. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat avizele favorabile. 

Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:16 voturi. 

Domnul consilier local Băzăvan Constantin: În primul rând vreau să vă spun că vom 
vota ”pentru” ca să nu se inflameze domnul primar, dar aș dori să îi pun totuși câteva 
întrebări referitoare la acest punct. Aș vrea să îl întreb dacă știe că firma VIOBETI 
COMIMPEX cea care organizează aceste manifestări are un singur angajat și a mai făcut 
câteva spectacole prin Vaslui, încă patru cam de valoarea noastră anul trecut și este o 
firmă cu specific de restaurant? A doua întrebare. Am citit contractul și presupun că l-ați 
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aprobat și dumneavoastră și sunteți în măsură să răspundeți. De ce firma autorizează 
maxim 10 comercianți, societăți comerciale din județul Vâlcea care să participe la acest 
eveniment? De ce restricționează acest număr? Care este legătura dintre această firmă și 
faptul că restricționează accesul comercianților? Cum s-a făcut nominalizarea acestei 
firme: prin licitație, prin încredințare directă? 

Domnul primar Mircia Gutău: Aș începe cu penultima dumneavoastră întrebare. Am 
o rugăminte la colegiii mei liberali pe care îi respect așa: voi nu îl instruiți înainte de ședință 
ca să nu fie penibil în ședință? Acele 10 locuri le dăm noi gratis. Sunt 99% firme vâlcene, 
dar spre deosebire de adminsitrarea voastră foarte faină când foloseați câte 7-9 miliarde la 
zilele orașului, acum noi dăm 124.000 lei. Firmei i-am impus un contract foarte fain prin 
care să îmi aducă cântărețul x, y, conform contractului și el trebuie să respecte treaba 
asta, iar încasările pe care le ia de la firmele celelalte el își scoate cheltuielile. 

Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Firmele acreditate de el? 
Domnul primar Mircia Gutău: Firmele care doresc să vină acolo. 
Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Nu a mai fost un altefl de contract. 
Domnul primar Mircia Gutău: Nu, nu a mai fost pentru că nu a fost inteligență. Eu nu 

cheltuiesc 9 miliarde de 124.000 lei. 
Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Am făcut anul trecut tot cam cu suma 

asta dar fără aceste restricții. Cum s-a făcut nominalizarea firmei? 
Domnul primar Mircia Gutău: Am avut oferte. Firme care să ne facă acest lucru. 

Sunt zeci de firme care vin și care solicită. 
Domnul consilier local Băzăvan Constantin: I-am ales noi sau ei pe noi? 
Domnul primar Mircia Gutău: Există internet. Ei vin cu oferte. 
Domnul consilier local Băzăvan Constantin:  Am uitat să vă spun că dacă citiți în 

presă sunt numai comentarii negative la adresa acestei firme de la cele patru spectacole 
pe care le-au făcut anul trecut pentru că nu au adus pe cine au promis... 

Domnul primar Mircia Gutău: Am uitat să te întreb pe tine ce artiști vrei. 
Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Domnule primar, am ajuns să vă 

cunosc superioaritate în toate problemele pe care le prezentați, dacă asta vă încântă. Mai 
ales că acesta este un lucru care vă macină când cineva încearcă să vină cu argumente și 
să vă știrbească din autoritate sau din orgaliu. 

Domnul primar Mircia Gutău: Nu, dar să vii cu o prostie ca asta? 
Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Nu venim cu nicio prostie și cred că 

uneori prostia e împărțită. 
Domnul primar Mircia Gutău: Mai mult la tine. 
Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Haideți să fim serioși! 
Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Domnule primar, am văzut și am studiat 

materialul și aș vrea să vă întreb cum ați ajuns la concluzia că numai 10 locuri pentru 
firmele vâlcene. De ce 10 și nu 12 sau de ce 10 și nu 7? Eu mi-aș fi dorit să fie mai multe. 

Domnule primar Mircia Gutău: Să înțeleg că nu ai citit bine materialul? 10 sunt la 
dispoziția noastră. 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Am înțeles foarte clar materialul. 10 locuri 
pentru autoritatea locală pe care le va repartiza într-un anumit fel firmelor vâlcene. 

Domnul primar Mircia Gutău: Nu neapărat firmelor vâlcene ci pe care le repartizăm 
noi. Avem 10 poziții, dar bineînțeles că pentru firmele vâlcene. 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: În material se scrie clar 10 firme care au 
experiență și care în anii anteriori au prestat același tip de activităăți. 

Domnul primar Mircia Gutău: Și celelalte firme pot fi vâlcene dar corodonate de acel 
organizator de evenimente. Întrebarea mea este următoarea: cum era mai bine să 
cheltuim noi 7-9 miliarde sau să dăm doar 124.000 de lei? 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Nu am pus așa problema ci  doar mă întreb 
de ce 10 și nu 7 sau de ce 10 sau nu 12? 

Domnul primar Mircia Gutău: Prima variantă a fost să nu luăm noi deloc și să fie 
toate spațiile la organizator dar am zis că poate este vreun amărât din Vâlcea care vrea să 
facă acolo și care nu își permite să plătească suma pe care o cere organizatorul. 
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Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Domnule priamr, asta este o afacere pentru 
oamenii care vin acolo și pentru locuitorii orașului este nevoie ca acolo să fie prestate 
servicii de calitate pe care le faci cu profesioniști, cu oameni bine plătiți. 

Domnul primar Mircia Gutău: Domnule Crăciunescu, asta s-a impus. Să fie corturi 
unitare, să fie civilizat. Noi să asigurăm curățenia, paza și toate celelalte și facem o 
economie de cel puțin 6 miliarde. E rău că am făcut acest lucru? 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Nu comentez acest aspect ci doar cum a 
fost stabilit numărul de 10 locuri? 

Domnul primar Mircia Gutău spune că s-au dorit 20 de locuri, dar atât am reușit să 
negociem. 

Domnul consilier Poenaru Constantin Mircea: Matematic dă foarte bine, Ceea ce 
mă uimește pe mine și acum și la punctul cu Consiliul Județean, acesta vine din Moldova. 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Domnule primar, ca să îmi duc ideea până la 
capăt. Mi-aș fi dorit pentru că locuitorii orașului sunt cei care plătesc impozite și taxe, dar 
tot ei sunt și beneficiarii evenimentului, unitățile de alimentație publică ș.a.m.d. Eu vă spun 
că mi-aș fi dorit dacă exista o posibilitate să favorizați firmele vâlcene sau care sunt din 
județul Vâlcea să fie cu prioritate în detrimentul celor care vin din Cluj, din Botoșani, din 
Galați, pentru că sunt unii care se plimbă la astfel de evenimente prin toată țara. Aș fi vrut 
să îi favorizez în sensul de a le oferi o locație acolo. 

Domnul primar Mircia Gutău: Auziți, de ce nu ați venit cu o propunere legală că din 
gură suntem sătui? Eu achesam la o propunere dacă era de bun simt. Dacă eu am spus 
că vreau artiștii ăștia comparabil cu ce am avut anul trecut și vă uitați pentru trei zile ce 
nume sunt acolo, pe mine m-ar fi costat 6-7 miliarde numai artiștii și eu rezolv numai cu 
124.000 de lei. Ce e rău în asta? În loc să fim mulțumiți că am făcut o economie de 6 
miliarde la buget? 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Cred că nu m-ați înțeles. Credeți că ar fi 
putut exista discuția cu operatorul care va prelua și adminsitra evenimentul: domnule, 
adună-i pe toți din Vâlcea și dacă mai rămân locuri poate să vină de la Maramureș sau de 
la Iași? 

Domnul primar Mircia Gutău: Domnule, dacă eu vreau să iau pui de la dumneata îți 
impun cu cine să te întâlnești și ce să faci? Eu am stabilit condiții și tu vii și spui: eu își 
aduc artiștii pe care îi vrei și asta vreau eu. 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Ideea era ca tot ce se întâmplă banul să 
rămână tot în acest oraș. Ăsta era scopul. 

Domnul primar Mircia Gutău: Asta era și ideea mea dar trebuie să mai și poți. Una 
este dorința și alta este putința. 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore: Aveți dreptate. Sperăm să iasă un spectacol 
frumos ca lumea să se bucure. 

Domnul primar Mircia Gutău:Și eu îmi doresc asta cu bani puțini, dacă nu la anu 
venim cu 10 miliarde din bugetul local ca să fie beton. 

Domnul consilier Vîlcu Dumitru: Nu, că trebuie să facem economie. Nu aruncăm 
banii așa. 

Urmează o serie de discuții vizavi de acest aspect și de mandatul viitor din anul 
2020. 

Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind organizarea evenimentelor desfășurate cu ocazia ”Zilelor Imnului 
Național”. 

Cu vot unanim se aprobă programul manifestărilor dedicate Zilei Imnului Național, în 
perioada  26.07. – 29.07.2019, conform anexei nr. 1 la hotărârea adoptată. 

Se aprobă Acordul de colaborare între Municipiul Râmnicu Vâlcea și Viobeti 
Comimpex SRL în vederea organizării evenimentelor desfășurate cu ocazia ”Zilelelor 
Imnului Național” din zona Splaiului Independenței, conform anexei nr. 2 la hotărârea 
adoptată.  

Se împuternicește primarul municipiului pentru negocierea condițiilor și încheierea 
acordului de colaborare cu Prestatorul în vederea organizării evenimentelor artistice și de 
agrement din zona Splaiului Independenței.  
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Se aprobă suportarea sumei de 124.635 lei (TVA inclus) din bugetul local, Cap. 
”Sponsorizări” și Cap. 67 ”Cultură, recreere, religie”. 

Cu ducerea la îndeplinire se împuterniceşte Biroul Comunicare, Sport, Cultură și 
Direcția Economico-Financiară din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 

La punctul patru suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea Devizelor generale actualizate aferente proiectului ”Reabilitare termică a 
blocurilor de locuințe din Municipiul Râmnicu Vâlcea: bloc B2, bloc A6, bloc N4, bloc N5, 
bloc 9”. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitecturăși-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 

Nefiind discuți pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Devizelor generale actualizate aferente proiectului ”Reabilitare 
termică a blocurilor de locuințe din Municipiul Râmnicu Vâlcea: bloc B2, bloc A6, bloc N4, 
bloc N5, bloc 9”. 

Cu vot unanim se aprobă Devizul General Centralizator actualizat al obiectivului de 
investiții ”Reabilitare termică a blocurilor de locuințe din Municipiul Râmnicu Vâlcea: Bloc 
B2, Bloc A6, Bloc N4, Bloc N5, Bloc 9”, în valoare de 7.286,66962 mii lei cu TVA, din care 
C+M – 6.876,11579 mii lei cu TVA, conform anexei nr. 1 la hotărârea adoptată. 

Se aprobă devizele actualizate pentru fiecare bloc în parte, după cum urmează: 
a) Bloc B2, Aleea Primăverii nr.6, în valoare cu TVA de 2.096,04197 mii lei, din 

care C+M – 1.982,41528 mii lei, conform anexei nr. 2 la hotărârea adoptată; 
b) Bloc A6, str. Crinilor nr. 2, în valoare cu TVA de 1.816,39473 mii lei, din care 

C+M – 1.714,35917 mii lei, conform anexei nr. 3 la hotărârea adoptată; 
c) Bloc N4, Aleea Mioriței nr.3, în valoare cu TVA de 765,40959 mii lei, din care 

C+M – 719,13593 mii lei, conform anexei nr. 4 la hotărârea adoptată; 
d) Bloc N5, Aleea Mioriței nr.2, în valoare cu TVA de 800,84425 mii lei, din care 

C+M – 752,28284 mii lei, conform anexei nr. 5 la hotărârea adoptată; 
e) bloc 9, Calea lui Traian nr.179, în valoare cu TVA de 1.807,97907 mii lei, din 

care C+M – 1.707,92257 mii lei, conform anexei nr. 6 la hotărârea adoptată. 
Cu aducerea la îndeplinire a prezentei, se încredințează Direcția Dezvoltare Locală 

și Direcția Economico-Financiară. 
La punctul cinci suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind 

aprobarea Devizelor generale actualizate aferente proiectului ”Reabilitare termică a 
blocurilor de locuințe din Municipiul Râmnicu Vâlcea:S15, S16, 95, H, 13”. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele favorabile. 

 Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 

Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Devizelor generale actualizate aferente proiectului ”Reabilitare 
termică a blocurilor de locuințe din Municipiul Râmnicu Vâlcea:S15, S16, 95, H, 13”. 

Cu vot unanim se aprobă Devizul General Centralizator actualizat al obiectivului de 
investiții ”Reabilitare termică a blocurilor de locuințe din municipiul Râmnicu Vâlcea: S15, 
S16, 95, H, 13” în valoare de 7.530.724,26 lei inclusiv TVA, conform anexei nr. 1 la 
hotărârea adoptată. 

Se aprobă devizele actualizate pentru fiecare bloc în parte, după cum urmează: 
f) bloc S15, str. Calea lui Traian nr. 76, în valoare cu TVA de 1.306,36069 mii lei, 

din care C+M – 1.222,35459 mii lei, conform anexei nr. 2 la hotărârea adoptată; 
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g) bloc S16, str. Calea lui Traian nr. 74, în valoare cu TVA de 2.113,15296 mii lei, 
din care C+M – 1.985,22131 mii lei, conform anexei nr. 3 la hotărârea adoptată; 

h) bloc 95, str. Dr. Hacman nr. 12, în valoare cu TVA de 760,33033 mii lei, din care 
C+M – 713,75987 mii lei, conform anexei nr. 4 la hotărârea adoptată; 

i) bloc H, str. Gral Magheru nr. 16, în valoare cu TVA de 1.417,87696 mii lei, din 
care C+M – 1.332,44941 mii lei, conform anexei nr. 5 la hotărârea adoptată; 

j) bloc 13, str. Mărășești nr.1, în valoare cu TVA de 1.933,00332 mii lei, din care 
C+M – 1.826,19258 mii lei, conform anexei nr. 6 la hotărârea adoptată. 

 Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico-Financiară. 
        La punctul șase suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului ”Dezvoltare locală în comunități marginalizate, componenta 1 – 
Colonia Nuci” și a cheltuielilor aferente acestuia. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 
 Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind aprobarea proiectului ”Dezvoltare locală în comunități marginalizate, 
componenta 1 – Colonia Nuci” și a cheltuielilor aferente acestuia. 
 Cu vot unanim se aprobă proiectul "Dezvoltare local ă în comunit ăți 
marginalizate, componenta 1 - Colonia Nuci " , în vederea finanțării acestuia în cadrul 
Programului Operațional Regional 2014-2020, Axa prioritară 4, Prioritatea de investitii 4.3 - 
Oferirea de sprijin pentru regenerarea fizică, economică și socială a comunităților 
defavorizate din regiunile urbane și rurale, apelul de proiecte POR/2017/4/4.3/1. 

Se aprobă valorea totală a proiectului "Dezvoltare local ă în comunit ăți 
marginalizate, componenta 1-Colonia Nuci " în cuantum de 8.251.144,87 lei   (inclusiv 
TVA). 
 Se aprobă contribuția proprie în proiect, reprezentând achitarea tuturor cheltuielilor 
neeligibile ale proiectului, cât şi contribuția de 2% din valoarea eligibilă a proiectului, în 
cuantum de 165.022,90 lei,  reprezentând cofinanțarea proiectului "Dezvoltare local ă în 
comunit ăți marginalizate, componenta 1 - Colonia Nuci ". 
 Sumele reprezentând cheltuieli conexe ce pot apărea pe durata implementării 
proiectului "Dezvoltare local ă în comunit ăți marginalizate, componenta 1-Colonia 
Nuci ",  pentru implementarea proiectului în condiții optime se vor asigura din bugetul local. 
 Se aprobă asigurarea tuturor resurselor financiare necesare implementării 
proiectului în condițiile rambursării/decontării ulterioare a cheltuielilor din instrumente 
structurale. 
 Se împuternicește Primarului Municipiului, domnul Mircia GUTĂU, să semneze 
toate actele necesare şi contractul de finanţare în numele UAT Municipul Râmnicu Vâlcea. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico - Financiară. 
 La punctul șapte suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea documentației de urbanism PUZ și RLU – Dezmembrare teren – punct 
Troianu, beneficiar Chiticariu Gabriela și Ciurel Ionuț. 
 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
   Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 
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  Domnul primar Mircia Gutău: A mai fost în altă ședință dar a fost retras.Am pus 
condiții să cedeze din drum către Primărie. 

Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism PUZ și RLU – Dezmembrare 
teren – punct Troianu, beneficiar Chiticariu Gabriela și Ciurel Ionuț. 

Cu vot unanim se aprobă documentația de urbanism Plan Urbanistic Zonal și RLU - 
dezmembrare teren - punct Troianu, Râmnicu Vâlcea, beneficiar: Chiticariu Gabriela și 
Ciurel Ionuț, cu respectarea următoarelor condiții: 
 - imobilul se va racorda la utilitățile existente în zonă, pe cheltuiala investitorului; 
 - străzile se vor realiza cu două benzi și trotuare de o parte și alta a carosabilului; 
 - emiterea autorizației de construire se va face după executarea utilităților și a 
infrastructurii; 

- responsabilitatea privind exactitatea datelor, veridicitatea înscrisurilor, calitatea şi 
conţinutul documentaţiei de urbanism, în corelare cu reglementările legale în vigoare, 
aparţine specialistului cu drept de semnătură, în calitate de elaborator al documentaţiei de 
urbanism.  

Termenul de valabilitate al documentaţiei aferentă PUZ și RLU- dezmembrare 
teren-punct Troianu, Râmnicu Vâlcea, beneficiar: Chiticariu Gabriela și Ciurel Ionuț, 
aprobată conform alineatului precedent, este de 3 (trei) ani de la data aprobării. 

Documentaţia aferentă PUZ și RLU -dezmembrare teren - punct Troianu, Râmnicu 
Vâlcea, beneficiar: Chiticariu Gabriela și Ciurel Ionuț, anexă la prezenta hotărâre, se 
păstrează la Direcţia Urbanism; structura documentaţiei este cuprinsă în opisul aferent 
acesteia. 

Raportul informării și consultării publicului prin care a fost îndeplinită procedura 
prevăzută în Hotărârea Consiliului Local nr.96/2011 privind aprobarea Regulamentului 
local de implicare a publicului în elaborarea şi revizuirea planurilor de urbanism şi 
amenajare a teritoriului face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
 Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Direcţia Urbanism din cadrul aparatului 
de specialitate al primarului.  

La punctul opt suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind 
aprobare Plan Urbanistic de Detaliu ”Construire locuințe colective D+P+2E+1R și funcțiuni 
complementare, strada Ion Creangă nr. 18”, beneficiar SC Pan – Pan Construct SRL. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 
  Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Este bine că s-a inserat aici că 
emiterea autorizației de construire se va face doar după donarea terenului. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Acesta a fost și motivul pentru care data trecută l-am 
retras de pe ordinea de zi. Acolo situația este delicată pentru că este și grădinița care se 
face lângă locuințele sociale și trebuia să stabilim foarte clar poziția drumului ca nu cumva 
el să se apuce de construire și să avem probleme cu drumul. De aici încolo, am discutat și 
cu domnul secretar și cu domnul arhitect, fiecare documentație de urbanism care va fi 
supusă aprobării, obligatorii brumurile să fei de două benzi plus două trotuare. Și încă un 
lucru care pe unii o să îi nemulțumească, dar după ce se fac PUZ-urile prima dată să 
aducă infrastructura și după aceea să dăm autorizații pentru construcții. Uitați ce am pățit 
în Nord. S-a aprobat o documentație la Simian undeva în spate sus- strada Bujorencii și 
când a plouat doi inși s-au apucat de case și s-au inundat toate casele din zona de jos. Ori 
astfel de lucruri trebuie preîntâmpinate de aici înainte. Prin Regulamentul de Urbanism 
care va fi aprobat. 
  Nemaifind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind aprobare Plan Urbanistic de Detaliu ”Construire locuințe colective 
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D+P+2E+1R și funcțiuni complementare, strada Ion Creangă nr. 18”, beneficiar SC Pan – 
Pan Construct SRL. 

Cu vot unanim se aprobă Planul Urbanistic de Detaliu ”Construire locuințe colective 
D+P+2E+1R și funcțiuni complementare, strada Ion Creangă nr. 18”, beneficiar SC Pan – 
Pan Construct SRL, cu respectarea următoarelor condiții: 

a) proprietarul terenului pe care se vor executa locuințele colective și funcțiunile 
complementare prevăzute în Planul Urbanistic de Detaliu va ceda, prin donație, 
Municipiului Râmnicu Vâlcea, o parte din terenul în suprafață de 2.655 m.p., 
situat în Râmnicu Vâlcea, str.Ion Creangă nr.18, pentru realizarea lărgirii 
străzilor Emanoil Florescu și Ion Creangă propuse prin Planul Urbanistic General 
și Planul Urbanistic Zonal Ostroveni (Zona Vest). 

b) autorizația de construire se va emite doar după donarea terenului Municipiului 
Râmnicu Vâlcea, prin act notarial. 

c)  imobilul se va racorda la utilitățile existente în zonă, pe cheltuiala investitorului. 
Termenul de valabilitate al documentaţiei aferente Planului Urbanistic de Detaliu        

”Construire locuințe colective D+P+2E+ 1R și funcțiuni complementare, strada Ion 
Creangă nr. 18”, beneficiar SC Pan – Pan Construct SRL, aprobată  conform alineatul 
precedent, este de 2 (doi) ani de la data aprobării. 

Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu ”Construire locuințe colective 
D+P+2E+ 1R și funcțiuni complementare, strada Ion Creangă nr. 18”, beneficiar SC Pan – 
Pan Construct SRL, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia Urbanism; 
structura documentaţiei este cuprinsă în opisul aferent acesteia. 

Responsabilitatea privind exactitatea datelor, veridicitatea înscrisurilor, calitatea și 
conținutul documentaţiei de urbanism, în corelare cu reglementările legale în vigoare, 
aparţine specialistului cu drept de semnătură, în calitate de elaborator al documentaţiei. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Direcţia Urbanism din cadrul aparatului 
de specialitate al primarului. 

La punctul nou ă suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind 
aprobare Plan Urbanistic de Detaliu ”Construire imobil locuințe colective, împrejmuire 
teren, amplasament Râmnicu Vâlcea, strada Frunzișului nr. 19 A, județul Vâlcea nr. 
cadastral 4528”, inițiator Stoicanu Radu Eugen. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 

Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule primar, aici nu ați mai inserat 
condiția de emitere a autorizației de construire după realizare. 

Domnul primar Mircia Gutău: Nu pentru că am verificat drumul și are 7 metri lățime 
și este retras de la drum și se poate construi. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Și după ce își rezolvă toate problemele 
cu utilitățile, apa și canalul. 

Domnul primar Mircia Gutău: Apa trebuie să o tragă din straga Căminului zona 
actuală a locuințelor sociale, fostul Cămin de Bătrâni. Nu vor fi probleme. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Un lucru foarte important locurile de 
parcare. 

Domnul primar Mircia Gutău: La autorizația de construire locuri de parcare vor fi 
obligatoriu. Vor fi ca pe Carol unde stați dumneavoastră. 

Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobare Plan Urbanistic de Detaliu ”Construire imobil locuințe 
colective, împrejmuire teren, amplasament Râmnicu Vâlcea, strada Frunzișului nr. 19 A, 
județul Vâlcea nr. cadastral 4528”, inițiator Stoicanu Radu Eugen. 

Cu vot unanim se aprobă Planul Urbanistic de Detaliu ”Construire imobil locuințe 
colective, împrejmuire teren, amplasament Râmnicu Vâlcea, strada Frunzișului nr. 19 A, 
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județul Vâlcea nr. cadastral 4528”, inițiator Stoicanu Radu Eugen, cu respectarea 
următoarelor condiții: 

a) dimensionarea instalațiilor  se face în funcție de proiectul Societății APAVIL SA, 
pe cheltuiala investitorului și se va trece gratuit în proprietatea societății APAVIL 
SA; 

b) construcția imobilului se va realiza doar după amenajarea accesului – strada 
Frunzișului. 

Termenul de valabilitate al documentaţiei aferente Planului Urbanistic de Detaliu        
Construire imobil locuințe colective, împrejmuire teren, amplasament Râmnicu Vâlcea, 
strada Frunzișului nr.19 A, județul Vâlcea nr. cadastral 4528”, inițiator Stoicanu Radu 
Eugen, aprobată  conform alineatului precedent, este de 2 (doi) ani de la data aprobării. 

Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu ”Construire imobil locuințe 
colective, împrejmuire teren, amplasament Râmnicu Vâlcea, strada Frunzișului nr. 19 A, 
județul Vâlcea nr. cadastral 4528”, inițiator Stoicanu Radu Eugen, anexă la hotărârea 
adoptată, se păstrează la Direcţia Urbanism; structura documentaţiei este cuprinsă în 
opisul aferent acesteia. 

Responsabilitatea privind exactitatea datelor, veridicitatea înscrisurilor, calitatea și 
conținutul documentaţiei de urbanism, în corelare cu reglementările legale în vigoare, 
aparţine specialistului cu drept de semnătură, în calitate de elaborator al documentaţiei. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredinţează Direcţia Urbanism din cadrul aparatului 
de specialitate al primarului. 

La punctul zece suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind  
aprobarea Devizului general actualizat aferent proiectului „Reabilitare termică Colegiul 
Național de Informatică ”Matei Basarab”. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură  și-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 

Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind  aprobarea Devizului general actualizat aferent proiectului „Reabilitare 
termică Colegiul Național de Informatică ”Matei Basarab”. 

Cu vot unanim se aprobă Devizul General actualizat al obiectivului de investiții 
”Reabilitare termică Colegiul Național de Informatică Matei Basarab” în valoare de 
5.681.109,88 lei cu TVA, din care C+M în valoare de 4.529.975,13 lei, conform anexei la 
hotărârea adoptată. 
 Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico-Financiară. 

La punctul unsprezece suplimentar  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 370/2018 de aprobare a aplicării la 
Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin 
promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant din punct de 
vedere energetic: stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în municipiile reședințe de 
județ. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  și-au prezentat avizele 
favorabile. 
  Doamna președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:12 voturi. 
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Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 370/2018 de aprobare a aplicării 
la Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin 
promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant din punct de 
vedere energetic: stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în municipiile reședințe de 
județ. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.370/28.11.2018 
de aprobare a aplicării la Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în 
transporturi, prin promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant 
din punct de vedere energetic: staţii de reîncărcare pentru vehicule electrice în municipiile 
reşedinţe de judeţ, în sensul înlocuirii anexei nr.1 la hotărâre cu anexa care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 

Cu aducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală. 
  La ”Capitolul - Întrebări, interpelări, petiții, informare consilieri locali” are cuvântul 
domnul consilier local Băzăvan Constantin. 
  Domnul consilier local Băzăvan Constantin: Dacă îmi permiteți, știu că sunt niște 
procese pe rol cu cele două licee care s-au desființat Oltchim-ul și Henri Coandă, în ce 
stadiu sunt acele procese? 
  Domnul primar Mircia Gutău: Deci, procesul cu Oltchim-ul a fost câștigat definitiv și 
irevocabil de Primărie. Iar procesul celălalt am înțeles că a fost acum în primă fază o 
sentință care a anulat ceva în parte. Nu știu, dar este în faza de la Tribunal și mai este 
Curtea de Apel. Când avem o soluție definitivă și irevocabilă o să v-o prezentăm. 
  Nemaifiind alte puncte înscrise pe Ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară 
închisă, şedinţa ordinară a Consiliului Local din data de 25 iunie 2019. 
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